
  

 

 
 

П Р О Т О К О Л 
 

№ 6 
 
 

Днес, 23.06.2021 год. в заседателната зала на община Дупница се проведе 6-то 
редовно заседание на Общински съвет Дупница.  

На заседанието присъстваха 30 общински съветника от общо 33.  
Отсъстваха Емил Гущеров, Йордан Йорданов и Миглена Вельова.  
Заседанието бе открито от Председателя на ОбС - инж. Костадин Костадинов в 

10:05 часа.  

 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД 

0 Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 6 

1 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Упълномощаване на представител на Община Дупница за участие в извънредното 
заседание, насрочено за 29.06.2021 г. от 11,00 ч., на общото събрание на Асоциацията 
по ВиК на обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска вода“ЕООД, 
гр.Кюстендил и определяне на позицията и мандата по решенията, посочени в 
дневния ред. 

2 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на решение за предприемане на действия за 
прекратяване членството на Община Дупница в АВиК – Кюстендил и за промяна на 
границите на обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска вода“ ЕООД, гр. 
Кюстендил. 

Точка 0 (Нулева) 

000/22.06.2021 г.  
Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 6  

Гласуване по процедурите: 

1. Гласуване на дневния ред 



Резултат от гласуването: 'за' - 24, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 1 

Окончателно гласуване на дневен ред: 
Общинският съвет гласува и със 'за' - 24, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 1 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 24 

Против 0 

Въздържали се 1 

  

ДНЕВЕН РЕД 

1 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Упълномощаване на представител на Община Дупница за участие в извънредното 
заседание, насрочено за 29.06.2021 г. от 11,00 ч., на общото събрание на Асоциацията 
по ВиК на обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска вода“ЕООД, 
гр.Кюстендил и определяне на позицията и мандата по решенията, посочени в 
дневния ред. 

2 

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Приемане на решение за предприемане на действия за 
прекратяване членството на Община Дупница в АВиК – Кюстендил и за промяна на 
границите на обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска вода“ ЕООД, гр. 
Кюстендил. 

 

Точка 1 (Първа) 

360/18.06.2021 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Упълномощаване на представител на Община Дупница за участие в извънредното 

заседание, насрочено за 29.06.2021 г. от 11,00 ч., на общото събрание на 

Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска 

вода“ЕООД, гр.Кюстендил и определяне на позицията и мандата по решенията, 

посочени в дневния ред.  

 

Изказвания: 

Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/ 

Ако ми позволите г-н кмете, искам да кажа няколко думи за сесията като цяло и 
за дневния ред и за подреждането и за точката, която разглеждаме в момента. По 
принцип колеги, след влизането на Дупница в асоциацията дълго време премина в 
преговори в разговори в очакване „Кюстендилска вода“ да стане оператор на 
територията на Дупница, но това така или иначе не се случи до момента. Сега обаче в 



крайна сметка отиваме към решение ще стане ли оператор „Кюстендилска вода“ на 
територията на Дупница или няма да стане ако има някакви други съображения. Другия 
момент е, че анекса който трябва да се подпише и който е предмет на първата докладна 
ще бъде подписан именно на заседанието на асоциацията на 29 юни и от тази гледна 
точка днес така с решение на председателския съвет предложихме тази извънредна 
сесия, където да говорим изцяло за водния сектор в Дупница и да можем да 
упълномощим кмета, както е по Закон как да гласува на заседанието на асоциацията. 
Това което се случи в това време от тогава до сега е факта, че „Кюстендилска вода“ е в 
много затруднено финансово състояние. Имаше и една така да я нарека мениджърска 
криза. Дълго време бившия управител беше в оставка, не желаеше да предприеме 
консолидирането, искаше новия управител и така може би е редно. То пък цяла година 
избираха нов управител. Новия управител тъкмо го избраха пък станаха към холдинга, 
пак отново и отново разговори и в крайна сметка през цялото това време 
„Кюстендилска вода“ упорито обясняваше, че те нямат средства да тръгнат да се 
консолидират и трябва да набавят такива средства. И за това днес сложихме тази точка 
преди другата, която ще вземем решение за оставане или излизане от асоциацията 
именно защото г-н кмета трябва да участва на това заседание. Трябва да участва защото 
ако се стигне до излизане евентуално ще трябва ново заседание асоциацията. То се 
свиква с 21 дни предварително заявление и т.н. така, че при всички случаи ние трябва 
днес да вземем решение да упълномощим кмета да участва или да не участва. Ако 
участва да му кажем как да гласува по двете точки от дневния ред на асоциацията. За 
това днес, за това сега за това тази точка е първа. 

Г-н кмете, желаете ли думата по докладната?  

Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/ 

Благодаря ви. Ако внимателно колегите са обърнали внимание на 
споразумението което е входирано и е част от тази среща на 29 ще ви направят 
впечатление няколко неща. Община Дупница през 2016 год. с решение на ОбС стана 
асоцииран член на ВиК Асоциация. В последствие обаче имаме два пъти подписване на 
споразумение – 2018, 2020 год., с които се удължаваше това, как да го нарека, 
пълноценно вливане или членство в тази ВиК Асоциация. Като тук трябва да ви 
уведомя, че единствения аргумент е бил само и единствено цената на услугата. Имайки 
предвид, че по Закона за водите на територията на една обособена ВиК Асоциация 
трябва да битува една цена на вода. Имайки предвид, че ако в  някоя от останалите 
общини проблема с подмяна на водопреносна мрежа е решаван и е решен, на 
територията на Община Дупница това нещо в рамките на тези години се е случвало 
само и единствено с нашите ресурси и разбира се с помощ от регионалното 
министерство, целево. Така, че изтичайки последното споразумение срока му действа 
до 1 юли ако не бъркам. Това е основния подтекст. Сега аджаба в този режим какво 
правим. Да се върна малко назад 2016 год. когато коментирахме темата, аргумента и 
начина по който подходихме беше продиктуван от необходимостта безусловно от 
промяна на водопреносна мрежа. Ресурс необходим в пъти не десетки, а може би 
стотици надвишаващ нашите възможности. По една или друга причина, по скоро само 
по една причина заради отсъствие на една от общините на територията на 
кюстендилска област, Община Сапарева баня, такава консолидирана асоциация няма. 
Т.е. финансиране целево през оперативни програми, т.е. с Европейски  пари на 
територията на  нашата община нямаше как да се случи по подчертавам независещи от 
нас причини. Другия основен аргумент тогава който беше поставен на маса беше, че 



общините които са в тази ВиК Асоциация макар и тя неконсолидирана биха могли да 
разчитат на национално финансиране. Факт е, че Община Дупница се възползва от това 
факт е, че в рамките на, айде да не връщам назад, но този период същия тези 5 години 
ресурса който е получен е в порядък на около 6 000 000. Около казвам. Имайки 
предвид, че всички проекти които се реализираха по оперативни програми през този 
период от ж.к. „Дупница“, ж.к. „Бистрица“, Интегриран градски транспорт, 
инфраструктурата, която беше обхваната навсякъде беше подменен водопровод и 
канал. Т.е. ние като община се възползвахме до някъде от тази помощ от това целево 
национално финансиране. Но сега момента вече опира до крайно решение и до наш 
избор. На везната имаме от една страна евентуално финансиране, пак подчертавам от 
национални средства. Имайки предвид, че консолидирана ВиК Асоциация към днешна 
дата няма и дали ще има никой не може да ни убеди или да ни потвърди. От другата 
страна обаче имаме категорично една цена на вода, която в рамките на областта, в 
рамките на тази ВиК Асоциация трябва да бъде една. За целта ВиК Асоциацията трябва 
да входира един бизнес план, който най-вероятно е и подготвен вече, но трябва 
задължително да мине през съгласуване и наше одобрение като община, т.е. пак през 
ОбС и в последствие да бъде внесен в КЕВР за окончателно определяне цената на 
услугата. От другата страна, ако ние сме в ситуация не приемаме или излизаме от 
членство във ВиК Асоциация това не ни освобождава или по-скоро не ни успокоява, че 
цена на услуга няма да бъде променена. Т.е. цената на водата при всяко положение ще 
бъде коригирана. Опоненти, мнения по тема има и аз имам. Само, че иде юли и дефакто 
това ще стане факт. При тази ситуация оператора на територията на Община Дупница 
т.е. ВиК Дупница трябва да направи бизнес план, който да бъде гласуван от ОбС, 
одобрен, неодобрен във вида в който ние преценим като цена на услуга той трябва да го 
внесе в КЕВР. От срещите които правихме през този месец до момента 3 срещи бяха с 
Регионалното Министерство на ниво зам. Министър плюс ВГ ВиК Холдинг плюс ВиК 
Асоциация, ни беше казано категорично използвайки онзи термин за социално 
поносимата цена, която честно казано не знам как е като термин добре оформена, така 
добре звучи, но като ниво като цена на услуга ей богу към днешна дата аз не знам и 
едва ли някой от вас знае. Говориме за територията на Община Дупница. Т.е. ако ние 
условно решим цена на вода към днешна дата крайна 1.34 лв., доставка, канал, 
пречистване и ДДС да не я променяме, гласуваме това на ВиК дружеството, внася 
бизнес плана в КЕВР, КЕВР съвсем спокойно без никакви ограничения може да 
коригира въпросната цена и съм убеден, че не е в посока намаляване, а в посока 
увеличаване. Та така малко се разпрострях по темата, но в момента ние трябва да 
избираме между смело мога да ги нарека едни така обещания. Нищо гарантирано 
нямаме, нищо. Единственото което имаме като споделено пред по-голямата част от вас 
които присъстваха на последната среща, че входираните проекти, които има Община 
Дупница 4 на брой за подмяна на водопровод евентуално могат да бъдат финансирани. 
Подчертавам евентуално. Говориме с национален ресурс. 

Това е колеги, което мога да споделя по темата. В последствие най-вероятно ще 
има и други поводи за коментар. Ако ме питате мен и преди го казах и сега искам да го 
кажа. Темата няма политически окраски. С колегите от нашата група го коментирахме. 
Аз ще кажа какво съм споделил по тях. Колеги, гласувайте по съвест. Колеги, въпрос на 
лична преценка е какво като решение да вземем имайки предвид, че това касае от тук 
на сетне услугата на територията на нашата община. Така, че молбата ми към вас 
е……….. Темата е много много трудна, знам. Каквито имаме съображения да ги кажем, 
нека да ги чуем, нека да ги коментираме, но като дойде време да решаваме и да 



гласуваме мислете и така как да го нарека, не бъдете политици, бъдете общ. съветници. 
Благодаря ви. 

Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Изказване 
/Изказване/ 

Преди да кажа каквото и да е да се подготвя психически, че колегите на първата 
банка в ляво ще бъдат все по-активни. Зор. Проблем е вече. 

Костадин Крумов Костадинов – Председател: 

Д-р Соколов, моля ви по темата. Нека пазим доброто име на общ. съветници, 
особено днес. 

Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Изказване 
/Изказване/ 

Разбира се. Искам да кажа първо, че е една много скокотлива тема. Тези които 
преди 4, 5 години когато каза г-н Чимев заседава и ако отвориме ще ……сме споделили 
резервите които сме имали и искам да ви поздравя г-н Председател най коректно да го 
кажа и откровено, съвсем почтена и визионерска позиция към днешния ден, защото ако 
се забавехме и към този момент просто щехме да се удавиме на 100% в бих казал 
бюрокрацията на държавната администрация. В момента не пожелавам да съм на 
мястото на Чимев, съответно на Председателския съвет и на Председателя, които са 
взели това решение, но ще ви кажа в много кратко моето мнение и ще ви помоля след 
това да ме извините защото се опитваме и да работиме и да си изкарваме пазарно 
парите.  

Категорично съм за това което се предлага. Не става въпрос да се откажем от 
асоциацията. Никой не би се отказал от това г-н Чимев, ако ни гарантират да ни дадат 
20, 30 или да даде Господ повече милиони. Но към днешна дата само „Вие сте добри 
момчета, чакайте, а пък почнете да правите онова което ние ви казваме“ е абсолютна 
бих казал глупост поради няколко причини според мен. Първо защото на тази редица 
по средата е снимката на д-р Панайотов. Малко от вас знаете какво коства на тази зала 
и тогава на мнозинството на СДС, позволявам си да кажа, да се отделиме от 
„Кюстендилска вода“ и слагам и себе си в това число, защото моя създател участваше 
активно в тоя процес като общ. съветник. Тогава беше даже мога да кажа някакво 
безпрецедентно решение. Политиката все още беше всичко „вся власт съвета“ , цялата 
власт да е в държавата. Всяка една от институциите в нашия град, която се е така да 
кажа се е откачила от Кюстендил винаги е било по-добре. Една от грешките които сме 
допуснали всички ние, Асене в това число и ние с тебе и Първан…..Позволявам си да 
кажа на малки имена защото имаме добри лични взаимоотношения, съответно ще се 
обърна и към днешния Кмет. Притеснявайки се от реакцията на хората оставяхме 
винаги В и К на кота 0 като цена на водата. Сложно е но може би сме допуснали грешка 
в комуникацията всеки един от нас, когато е трябвало да заяви и да каже, ако искаме да 
поддържаме коректно и да подменяме последователно инфраструктурата трябвало е да 
мислим малко по как да кажа радикално и по-тясно. Не може на входа да получаваме 
повече като ресурс от цената на водата, да искаме да има добра инвестиция. Няма как 
да стане. Това което преди няколко години 4 или 5 аз заявих от този микрофон беше 
следното. Какъвто и ресурс при промяна на стойността на водата ще бъде комулиран в 



нашето В и К…..от нашите жители на нашата община ще се разпорежда този който 
администрира г-н Председател  в Кюстендил така да кажа този стопански субект. И 
нали никой от нас не се заблуждава, че водата от 1.35 г-н Чимев, вие споменахте, че 
към днешна дата е с каналното отвеждане………. Защото в квартала в който живея не 
успях да направя на времето едно от малките места където не се отвежда в 
пречиствателната станция така, че при нас е малко по-ниска заради липсата на канално 
отвеждане…….. Ще се случи следното нещо. Ще увеличим ако е при 2 лв. цена с около 
1 000 000. Аз разговарях с г-н Костадинов. Той каза ако стане 2.70 ще увеличим 
примерно с 2 000 000 нашето участие и колегите от Кюстендил на абсолютно добра 
воля тези 2 000 000 никой да не се съмнява, че някой ще тръгне да подменя 
инфраструктура в Дупница в това число и за представителите на ТЕЦ Бобов дол. Няма 
как да стане. Ще става доминантно  Кюстендил и района на Кюстендил. 

Поздравявам ви. Ще гласувам не за напускането, а бих казал за стъпването в 
страни на тоя етап, да изчакаме и да видиме и в края на краищата ако някога дойдат по-
светли времена, защото неучастието на Сапарева баня предпоставя решението на 
регулатора. И ако се променят условията на драго сърце бихме се включили да 
участваме и да взимаме ресурс. Само честно да си кажа юридически тъй като 5-ти курс 
съм завършил не положих диплома в тая насока, не съм в състояние да кажа лесно ли 
ще стане това. Това също е сериозен казус, който ни предстои на нашите юристи да 
седнат и много, много сериозно……… Какви последици бихме търпяли негативни ако 
сега предприемем този ход. Категорично подкрепям начинанието ви. Г-н Председател 
ви поздравявам най-чистосърдечно. Днешната сесия трябва да мине в тона на това 
водата….. никой не прави водна стачка, всеки прави от тези които го правя в живота 
правят гладни стачки. Без вода не можем. 

Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/ 

Благодаря ви. Колеги, ще взема думата и аз. Сега колеги, нарочно малко раздробихме 
темата. За сега точките които гледаме в тази докладна за това ще почна по следния начин. 
Когато 2016 год. ОбС беше в същото положение като сега, ние проучихме така да се каже 
изцяло предпоставките, възможностите, перспективите и ще ги кажа с няколко думи. 2011 
год. Световната банка по договор с правителството финансира така наречените мастър 
планове. Тези мастър планове конкретно за Община Дупница се предвиждат около 
108 000 000, са необходими около 108 000 000 лв. за ремонт на водоснабдителната система в 
общината. 2013 год. правителството прие Националната стратегия за водния сектор в Р. 
България. В тази Стратегия е разбито по общини, по години, по дати, по цифри, кой, какво, 
как и къде трябва да получи. И там например за Община Дупница са предвидени 20, 
30 000 000 европейски средства, национални средства, средства от кредити, които да вземе 
общината, средства от В и К и тогава ние видяхме, че аджеба това е националната политика, 
ние сме част от тази Държава, не можем да застанем насреща и ОбС да предрича 
предварително и включително и нашата група беше против. Ние преосмислихме нашето 
поведение и ОбС разбра всичко това и почти единодушно гласувахме за влизане. Само, че 
Сапарева баня не влезе. И като не влезе Сапарева баня, това доведе до там, че ние не 
можахме да станеме бенефициент на Европейското финансиране. Станахме заложници на 
тази ситуация и в крайна сметка не можахме да получиме европейски средства, а по моему 
единствените ако може да говорим за гарантирани средства това са европейските. Всякакви 
обещания за национално финансиране, за някакви такива са добри, но за мен несигурни. Сега 
обаче както ви казах преди малко, когато я открихме вече ножа опря до кокала. Ние трябва 
да вземем решение какво правим от тук натам. И да ви кажа моето лично мнение по бих бил 



склонен да останем, да мислим и така. Обаче на срещите които проведохме се каза каква е 
заложената нова цена на бизнес плана на „Кюстендилска вода“. Сега както каза и кмета, 
всички в тази зала и в тази община, дори и да не го признават знаят, че не може 10 години 
цената да стои на това ниво, че ние обрекохме водния оператор да няма 0,50 лв., да работят 
на минимална заплата, да се обезкървят от към специалисти само и само чакайки тези 
имагинерни европейски средства. Ок цената в момента в „Кюстендилска вода“ е 2,02 лв. да 
речеме, че нашите съграждани биха ни разбрали, биха ни подкрепили ако им обясниме да 
достигнем до това ниво от 1,37 до 2,02. Обаче на срещите ме изуми новата предложена цена 
2,72лв. и като човек избран и както всички вас и говорейки с моите избиратели и с хората в 
общината, аз съм убеден, че нашите съграждани не са готови, а и нямаме право да ги 
подложим на подобно двойно вдигане на цената. И за това освен това втория довод който 
искам да ви изтъкна, който виждате в тази докладна е т. 2.2. Т. 2.2. предвижда всичките 
системи и съоръжения, които в момента са в активите на общината да бъдат предоставени и 
прехвърлени за ползване на „Кюстендилска вода“. Това значи 200 и колко км. водопроводи, 
колко км. канализационни, пречиствателна станция и всичко както е по закона за водните 
асоциации. Това още повече ще ни вклини в асоциацията и в отношенията с „Кюстендилска 
вода“ и т.н., и за това днес е наистина деня в който ние трябва да вземем крайното решение. 
Връщам се към докладната. По т. 2.1 -  Приемане на решение за сключване на Допълнително 
споразумение №3 към договора за стопанисване……….. Какво да гласува г-н кмета, как му 
казваме да гласува. Виждате многоточието. Моля ви за внимание после да не се окаже, че 
някой нещо не е разбрал. Има отзад приложен анекса, там пише, че анекса е до 1 юли. Т.е. от 
1 юли дефакто „Кюстендилска вода“ влиза на територията на Дупница. Как да гласува г-н 
кмета? Моето предложение е и на СДС е там където е многоточието кмета да гласува с  
„против“, не „въздържал се“ а „против“ със следните аргументи. Първо предполагаемата 
несъразмерно висока цена за Община Дупница. Второ неяснотите отново „Кюстендилска 
вода“ ще ползва ли техника наша общинска. Те ни изпратиха писмо. Към момента тече 
процедура по оценка. Това трябва да мине през ОбС, а самите ние не сме си изяснили и 
самите вие дори не сме взели решение как да стане консолидацията, защото тук искам да 
знаете, „Кюстендилска вода“ може да дойде по 3 начина. Може да изкупи нашето ВиК с 
пасиви и активи, може да изкупи обособена част от нашето предприятие, а може да бъде 
определена автоматично за оператор и колегите от „Кюстендилска вода“ точно това искат, 
третото да бъдат определени. Само, че аз не съм убеден, че това е най-доброто за Дупница. 
Така че в моменти ние имаме ако ме разбирате. И за това понеже всичките тези неща не са 
доизяснени и понеже на нас ни се подават само повече тоягата и съвсем малко морков 
считам, че нашата община не е подготвена за този етап и за това ви предлагам т. 2.1. да 
гласуваме кмета да гласува „против“. 

В т. 2.2. тъй като пак ви казах т. 2.2. касае да предоставим съоръженията и ВиК 
системите да ги предоставим на „Кюстендилска вода“, аз считам тука има един друг въпрос. 
В преговорите с „Кюстендилска вода“ с предишния директор и със сегашния нито веднъж 
нямаше точно, ясно, честно и категорична позиция. Първоначално по начина по който трябва 
да се консолидира се каза, че те ще вземат всички служители от сегашното ВиК, ще ги 
преназначат на същите позиции само, че като район Дупница към „Кюстендилска вода“ и 
така е по Кодекса на труда. Обаче и предишния управител и сегашния управител и пред 
много от вас видяхте, че не потвърди това нещо. Той каза „Може да се наложи да освободя 
гл. счетоводител, може да освободя еди кой си не ми трябва, това не ми трябва…..“. 
Мениджърско мислене само, че не кореспондира с това което сме се договорили. И аз ви 
питам ние сега ще им дадем съоръженията, ще гласуваме да речем, те ще придобият нашите 
съоръжения, кой ще ги управлява. И най-важния въпрос, моля ви за внимание. Нямаше 
среща и с предишния областен и със сегашния областен и с министри и с кого ли не, където 
сме били с г-н Чимев да не поставихме въпроса какво ще се случи с проектантско 



съгласователския отдел. Дори и вие на последната среща чухте. Отново зададохме този 
въпрос и отново се каза с полу думи, че ние ще си подаваме документите тука в Дупница, те 
ще отиват в отдела в Кюстендил и ще се връщат. Гражданите от Дупница няма да ходят до 
Кюстендил нали защото те си ги взимат от тука. Само, че аз питам при първия въпрос който 
възникне какво ще се случи. Нали ние имаме достатъчно вече практика с другите инстанции 
и служби и много добре знаем, че те сега нашето ВиК не могат да ти кажат къде е 
водопровода и канала, а какво ще се случи ако в Кюстендил трябва да гледат. И аз му го 
казах това най-малко 5 пъти на новия управител и той 5 пъти заяви, че няма как да остави 
включително, които бяхте видяхте как му се ядоса и Областния управител, а за него 
императивно е казано във варианта който те избраха, обаче ние не сме се съгласили де юре, 
че трябва да преназначи на 100% служителите. И ние искаме да ги преназначи не за друго, 
защото първо те вече не са много и второ познават работата и ние имаме някакви гаранции 
защото мислим за управлението, за водоснабдяването след това. Ако сега ние можем да го 
привикваме Илия, да му се караме и т.н. „Кюстендилска вода“ е държавно дружество на 
което ние нямаме почти никакви механизми да влияем. Какво ще правиме? Ще се оплакваме 
по медиите или ще правим граждански неподчинения. Така, че колеги по т. 2.2. аз считам, че 
„Кюстендилска вода“ не е готова да получи тези съоръжения. Ако дойдат и кажат едно нещо 
къде се намира и колко е, аз съм съгласен. Ето да дойдат и да кажат да ги попитаме тука по 
„Иван Рилски“ какъв е водопровода и ако те кажат водопровода е фи 220 да им ги дадеме. 
Обаче те не само, че не могат да кажат нищо ами не знаят къде се намират. И за това по т. 
2.2. също ви предлагам кмета да гласува „против“ предоставянето на съоръженията на това 
заседание. 

Остава по т. 3 да се определи резервен участник, който да бъде на асоциацията. За да 
не губим време, малко нескромно ще се самопредложа. Миналия път вие ми декларирахте 
доверие, когато трябваше да се гласува, за това се самопредлагам в т. 3 да не губим време, да 
можем да преминем към следващата докладна, която е по-глобална и по-важна. 

Искам обаче, д-р Соколов правилно подчерта и искам да знаете някои неща. Дупница, 
асоциацията има да речем 100% като акционерно дружество, Дупница имаме съобразно 
гражданите, жителите на общината имаме около 22 цяло и не помня точно колко % бяха. 
Решенията на асоциацията се взимат с три четвърти мнозинство т.е. със 75%. Сама Дупница 
трудно може да блокира някакво решение на Асоциацията. Аз обаче взимам от думите на д-р 
Соколов бих взел и да кажа и да се обърна и към кметовете, към общ. съветници от другите 
общини, към Областния управител. Извинявайте, ние не сме виновни за ситуацията, ние сме 
избрани и сме се заклели да пазим интересите на нашите съграждани. След като заради друга 
община не сме консолидирани, ние и аз потвърждавам, излизаме, заставаме от страни, 
изчакваме една евентуална бъдеща консолидация и се включваме отново. Ние не искаме да 
се караме с никой. Искаме колегите от асоциацията да ни освободят честно и почтено. В 
момента ние декларираме, че в момента в който убедят Сапарева баня или още повече колеги 
още нещо да ви кажа. Беха започнали да се приемат изменения в Закона за водите. Помните 
ли когато Сапарева баня февруари ли беше започнаха да организират протести. Именно 
общините които не са консолидирани готвеха протести заради тези изменения, а 
измененията бяха именно със Закон да се задължат общините които не са консолидирани да 
влязат в консолидираната асоциация. Така, че ние няма да гадаеме. Не се знае може сега 
знаете са избори, идва новия парламент, променят Закона за водите за 3 дни, задължават и 
ние ставаме автоматично член на асоциацията. Но до тогава оставете ни ние сами да се 
бориме с проблема с водата в Дупница. Това е призива защото очакваме, няма да криеме от 
вас, очакваме да има отпор, очакваме асоциацията да гласува против излизането на Дупница 
и въобще много неща и за това е много важно колеги, да сме единни. Много е важно да 
дадем политически знак за волята на дупнишкия ОбС. Много е важно да разберете 
сложността. Ние се изтегляме временно, изчакваме тази консолидация за да може да вземем 



едни 20, 30 000 000 лв. или евро от евро фондовете и наистина да направим пречиствателна 
станция за питейни води, да ремонтираме тази за отпадни моди да е хубава, да сменим най-
неврологичните полета в дупнишка община. 

Ще спра сега до тук. Заявка за изказване. Г-жа Караганова. 
 
Валентина Василева Караганова /КП „БСП за България“/ - Изказване 
/Изказване/ 
 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Както стана ясно 2016 год. Община Дупница е присъединена към ВиК 

Асоциацията. Само, че аз лично смятам, че както тогава 2016 така и сега не беше 
проведена достатъчно широка и мащабна информационна кампания. Смятам темата за 
изключително важна и така би следвало тя да бъде подложена на един обществен дебат, 
на широко обществено обсъждане, а защо не и на реферандум. Защото водния сектор е 
основополагащ сектор от който зависи не само битуването но и общественото здраве. 
По отношение на присъединяването ни към ВиК Асоциацията говорим за 
децентрализацията като кауза, за изграждането на силна местна власт и силно местно 
самоуправление. В този случай аз смятам, че окрупняването на този сектор не 
кореспондира с идеята за силно местно самоуправление. Също така ми се ще тъй като 
става въпрос за Европа така да приложим примера на Европа, където цели държавни 
органи се изнасят в други по-малки градове с цел тяхното съживяване и  тяхното 
оживление. И може би днес щях да разсъждавам по друг начин ако говорехме за 
Асоциация ВиК Дупница и то не защото изхождам от псевдо състезанието между двата 
града, а за това защото искам Община Дупница да се развива, а както и всички вие. 

Другото което смятам е, че за потребителя са важни 3 основни неща и това са 
цена, помощ и качество. При срещата ни с експертите разбрахме за увеличението на 
цената само, че не можахме да чуем достатъчни така гаранции някакви финансови 
измерения конкретни и суми на които Община Дупница в бъдеще би могла да разчита. 
Включително не бяха дадени гаранции до каква степен ще бъдат намалени загубите на 
вода. Не чухме така експертни изказвания от ВиК специалисти. Аз самата не можах да 
се убедя в това, че големината на ВиК Асоциацията кореспондира с нейната 
ефективност. И моето лично мнение е, че колкото по на високо е управлението, толкова 
по-малко ефективно е то. 

Това е моето изказване. Благодаря. 
 

Георги Василев Наумов /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Валентина 
Василева Караганова 

Г-н Кмет. 
Г-н Председател. 
Колеги. 
Г-да кметове. 
Аз също ще гласувам, как да го кажа, ще направя крачка встрани, но това което 

искам да кажа е, че съгласен съм до някъде с г-жа Караганова, но не мисля, че това 
трябва да се реши на референдум. Трябва да се вслушаме в по-широко експертно 
мнение и като общ. съветници според мен трябва на нашите съграждани да кажем, че 
поскъпването на водата е неизбежно защото доста прочетох по тази тема. Не съм 
експерт, но в световен мащаб кризата с водата става все по-осезаема, водата става един 



ценен източник по-ценен от крипто валута, по-ценен от злато и петрол. Така че трябва 
да я съхраняваме, трябва инфраструктурата да е на много високо ниво, трябва да се 
инвестира и всичко това минава през вдигане цената на водата. Така, че сме длъжни 
нашите съграждани да знаят това. 

Благодаря ви. 

Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Реплика /Реплика/ 
към:Валентина Василева Караганова 

И аз една кратка реплика. Г-жо Караганова, 2016 год. проведохме много 
сериозна информационна кампания, включително срещи в театъра. Друг е въпроса до 
колко гражданите и колегите се отзоваха. Тази година нямаме физическото време 
защото в крайна сметка до 30-ти ако напуснем трябва да внесем бизнес план на „ВиК – 
Дупница“.  И за това първо ходихме на среща в Министерството, после поканихме вас, 
знаете, след това поканихме зам. Министри и областни и всички и говорихме пред 
медиите, сега извънредна сесия. Аз не съм съгласен и не споделям, че няма 
информационна кампания. Имаме обратна връзка, вашите избиратели, нашите 
избиратели всички говорят с нас, но запомнете казах го и на скоро, решението трябва 
да вземем ние, не може да се крием зад……. Попово направиха местен референдум, 
нищо не излезе от цялата работа. Най добре да вземем решението ние. 

Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Изказване /Изказване/ 

Уважаеми г-н Кмет. 
Г-н Председател. 
Уважаеми колеги. 
Моето изказване беше така провокирано от всичко чуто до сега. На срещата със 

зам. Министъра стана ясно, че ако Община Дупница излезе от ВиК Асоциацията може 
би ще спрат и националните финансирания. Това означава, че проектите които  са 
заложени няма да се осъществят. Другото което искам да кажа е, че и дори и да излезем 
нашето ВиК не е готово и то показва в годините, че не е готово да поеме проблемите на 
Община Дупница. Това е категорично и мисля, че в последно време си проличава. 
Относно консолидацията за ВиК сектора. Искам да попитам дали ръководството на 
Община Дупница нали с мнозинството са от една партия с ръководството на Сапарева 
баня. Толкова години не можаха ли да седнат да поговорят на тази тема. Постоянно се 
снимат заедно, постоянно са заедно на конференции. Толко ли не можа да седнат да 
изговорят тези неща и да е консолидирано това нещо и да се възползваме от европейски 
пари. Защото ок излизаме. ВиК Дупница аз категорично към тоя момент от видяното и 
от състава на ВиК Дупница и от ръководството виждам, че не може да се справя и ние 
затъваме постоянно. Всяка година имаме дългове, трупат се дългове. Нещо което за 
мене е и остава излизайки от асоциацията ние не може да се справиме и може би ще 
задълбочиме проблема повече. Тука съм между двете. Не мога категорично да кажа но 
мисля, че ръководството можеше да се постарае малко повече за да нещата да се случат 
и да се възползваме от европейски пари. 

Благодаря. 
 

Кмет - инж. Методи Чимев Изказване /Изказване кмет/ 



Колеги, преди малко помолих да сме повече експерти, по малко политици 
днеска. ВиК Дупница не е на определена партия, а е на всички граждани. Община 
Сапарева баня колегата Калин Гелев, който изключително много уважавам и бих 
нарекъл мой приятел и е такъв на сесията когато гласуваха в Община Сапарева баня 
имаше един единствен общ. съветник, който беше „за“ или ако не бъркам „въздържал 
се“, всички останали бяха „против“. Не ми се иска да правя аналогия на преди повечко 
години, хората с повече житейски опит си спомнят ситуацията водохващане Джерман-
Скакавица. Тогава нямаше партии, имаше една т.е. нямаше палитра от партии имаше 1. 
И тогава ситуацията в Сапарева баня беше същата. Населението беше против водата 
която те приемат като тяхна даденост да отива да речем за София. Дали са били прави 
нямам право да ги коментирам. Аз и към момента не искам да коментирам решение на 
колеги от други общини. Изходни позиции на всяка община по тази тема са различни. 
Ако за едни в случая айде пак ще се позовем на Сапарева баня. При тях да речем е 
решен проблема със сменения водопровод, те нямат казус като необходимост от пари за 
подмяна на водопровод, единствения проблем беше цена на вода, категорично скочиха. 
Само, че към днешна дата споделих ви го и предния път, не знам дали знаете ама 
чистата цена на доставка на вода в Сапарева баня е по-висока от колкото в Дупница. 
При 0,69 лв. на ВиК Дупница в Сапарева баня е 0,80 лв. Направил съм си труда да следя 
региона имайки предвид, че темата е изключително важна. В благоевградския регион 
влизаха и излизаха две общини Сандански и Петрич заради това, че община Кресна не 
влезе. Пак не коментирам по какви съображения, така са преценили колегите. Те 
направиха същия акт който сме на път да направим и ние, влязоха, говоря за Сандански 
и Петрич след което Кресна категорично отказа и те излязоха. Цената на вода в 
момента в Кресна е по висока от тази която беше преди. Не е нещо с което би трябвало 
да се гордеем, да не ме разберете погрешно, като цена на вода. Много докачлива тема е. 
Всеки обича така да я ползва най-вече в политическите си дейности и изказвания, но 
като дойде време да гласуваме в петък отчета на ВиК Дупница ще видите за миналата 
година каква е ситуацията. ВиК Дупница отново калкулира не малка загуба. 
Управителя е тука на другата сесия ще коментираме да не се разводнява много. 
Истината при нас е една. Аргументи в полза на асоциация са единствено и само форма 
на външно финансиране пред нашата финансова възможност сами да преборим 
подмяна на водопровод и канал. 

Аз съм далече от мисълта това което чувам от колеги, че с покачване на вода, 
цена на вода имам предвид, нашето ВиК дружество едва ли не само ще пребори 
необходимостта от подмяна. Нищо лично към никого, но факт е, че това нещо поне аз 
не съм бил свидетел в последните години да се случи. Ако някъде се прави се прави 
или с външна помощ национално финансиране или от общинския бюджет. Илюзорно е 
за мен да се надяваме, че ВиК като променим цена на вода след месец, два или три ще 
тръгне да се бори и да решава тоя проблем само. Пример ВиК Благоевград. Преди 10 
години ВиК дружеството беше в трагично състояние. Не съм проследил в рамките на 
10 години цена на вода колко пъти и как са коригирали, но в момента ВиК оператора на 
територията на Благоевград е финансово и технологично по-добре от общината, от 
Община Благоевград.Факт е, че една услуга на която си монополист и нямаш на пазара 
конкуренти предполага да си финансово добре, факт е. Само, че при нас не е тъй. Факт 
е, че не е нормално да имаме загуби от порядък на 70, 80%. При нас са официални 
толко, неофициалните са повече, факт е. Една количка с кална маса, 1 метър тръба, една 
работеща машина, като хората се изключая на новия багер, който взеха на лизинг преди 
няколко години, това има ВиК Дупница. Е как колеги очакваме да решим проблема?  



Айде сега ще отворя и нова тема. Коментирахме варианти. Излизаме, вариант за 
финансиране. ВиК както на други места правят да кандидатстват за външно 
финансиране. Ползваме директно за кредит. С какво ВиК Дупница ще вземе кредит? 
Коя банка ще даде кредит на дружество което е над милион загуба, което ежемесечно 
не може да си поеме разходи по фонд работна заплата камо ли да инвестира във 
водопреносна мрежа. И извода какъв е? Община Дупница става гарант както 
направихме преди време с общинска болница. Ще ви кажа нещо в аванс. Има няма но 
от месец зам. Кмета г-жа Китанова работи по темата вариант за теглене на кредит от 
Община Дупница за решаване на проблем в най-вече останалите 4 големи населени 
места, които не са обезпечени. Имам предвид ако Бистрица и Джерман имаме до 
някъде финансов ресурс осигурен, Самораново, Крайници, Яхиново и Червен брег, тука 
да не ми се разсърдят малките села, тука и града стои тема. Но понеже тръгнахме в 
посока да помогнем на малките населени места, трябва да сме към всички 
равнопоставено ангажирани. Това което прави г-жа Китанова в рамките на 1 месец е 
разсъждаваме върху една сума, която да не надвиши лимитирания процент, който 
знаете всяка община не бива да надвишава 15% от приходите си на година, като 
кредитни задължения. Т.е. разсъждавали сме във всички посоки за да има алтернатива. 
Ако ОбС приеме, че този вариант не ни върши работа отиваме към другия.  Едно нещо 
пропускаме колеги. Условно решаваме и излизаме, ВиК Асоциацията с три четвърти 
трябва да потвърди. Има в приложението процентно коя община какъв процент 
притежава на база брой население 22.64% Община Дупница. Държавното участие 
колеги е 35%. Три четвърти от 100 колко прави? 33.33%. Т.е. ако държавата като 
присъствие във ВиК Холдинга каже не ви пускаме, всички останали членове да ги 
убедим, че така трябва да се случи, ние пак не може да излезем. И тук възниква най-
неприятния, тъмния момент за който ей богу никой от нас може да си отговори. Ако 
решиме да излеземе, ако ВиК Асоциацията не ни освободи, ние нямаме легитимен 
оператор на територията на Община Дупница, нямаме. Нито може да входира бизнес 
план ВиК дружеството на регулатора т.е. КЕВР, който да определи цена, нито има 
право да предоставя въпросната услуга. 

Отварям ви тема за размисъл. Политиката г-н Градевски да я забравиме. Молба. 
Този, онзи тука не върви. Не бива. Благодаря ви. 

 Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Реплика /Реплика/ към: 
Георги Красимиров Градевски 

Имам реплика към г-н Градевски. 
Сега г-н кмета предначерта едни много тъмни краски с които аз абсолютно не 

съм съгласен и не споделям. 
Г-н Градевски, много правилен въпрос зададохте за националното финансиране. 

Аз обаче са пък ще ви кажа за разлика от кмета некои обратни примери, защото той 
начерта много черни краски. Аз обаче питам след като Община Кресна не влезе в 
асоциацията, не да влиза, излиза, а изобщо не влезе и стана причина да няма асоциация 
в Благоевград, как така миналата година Община Кресна получи 1 600 000 лв. за 
водопровод в с. Стара Кресна? С решение на Министерски съвет. Да миналата година. 
Това условие стои от 16-та година до сега. Община Петрич 19-та година подават 
заявление да напуснат асоциацията. Сега тази година получават 19 000 000. А какво 
получи Дупница? Под 6 000 000 и всичко това, аз не исках да влизаме……..Ние 
навлязохме и то нормално е нема проблем, навлязохме във втората тема за излизането. 
Аз обаче не мога да ви разбера. За мен има един простичък факт. Ние ще вдигаме 



цената на нашите съграждани двойно, 4 000 000 ще инкасираме на година в тази 
община и отгоре и ние сме седнали и какво ще стане, ами ако за 5 години……. До 5 
години в асоциацията да бяхме до 5 години нямаше да имаме европейски пари докато 
минат ер пипове, мер пипове. През тия 5 години ние ще внесеме 10 000 000 над 
разходите на ВиК, които 10 000 000 ще ги управляват „Кюстендилска вода“ и ние сме 
седнали да мислиме какво ще се случи. Еми ние за 10 години ще получиме целия 
размер. Ние от тука ще извадим от нашите съграждани парите които следва да получим 
от Европа. Извинявам се за емоцията. Конкретно репликата ми беше към вас. Всичко 
това са едни думи и едни полуистини. Защо зам. Министъра да не каза тези примери? 
Защо дадоха на водача на тези общини Берковица 1 500 000 за направа на минерален 
водопровод, на Сапарева баня 400 000 лв. или 700 000 не знам вече колко за резервоар 
за топла вода. Нали не се даваше на общини които не са консолидирани.  

И втория това което попитахте за политика. Аз не съм член на партията на 
Калин, но мога да ви кажа, че разговори са водени безброй, но там не дават да ги 
докоснеш на тая тема и е безсмислено даже да го говориме. Нямаше как да стане и 
политически. Ще го изгонят с тояги. Вие видяхте какви са там настроенията. 

Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Реплика /Реплика/ 
към: Кмет - инж. Методи Чимев 

Моята реплика наистина беше към г-н кмета, но него го няма за това ще направя 
репликата към вас. Защо други общини са получили толкова пари? За мен отговора е 
ясен. Значи управлението на тези общини е било по-адекватно отколкото нашето 
управление. След като са получили значи са си свършили добре работата. Поне аз съм 
на това мнение и така вие ми подадохте топката. А относно г-н Чимев искам да му 
кажа, че по една или друга причина и той самия го заяви, че неизбежно е вдигането на 
водата. Няма какво ние да си играеме тука с нашите съграждани. Дали ще останеме или 
ще излеземе водата неминуемо ще се вдига. Значи направил съм си една справка за мен 
си. Вчера говорих в Благоевград, те са във ВиК Асоциацията – 2.32 лв. плащат вода. Да 
обаче хората там нямат аварии, хората там им е подменен водопровода, хората там не 
се чудят днеска като се приберат дали могат да се изкъпят и дали да си поемат най-
необходимите нужди. И най-важното е те плащат за питейна вода. Нашето ВиК 
Дупница в по-голямата си част от територията за мен трябва да се плаща промишлена 
вода, защото елате в Самораново, ходете в Блатино, ходете в Яхиново, ходете в 
Крайници и вземете водата и ми кажете, че е за пиене. Ние плащаме питейна вода, а 
ползваме промишлена. Така, че недейте така. Не трябва толкова лекомислено да 
вървиме и да скачаме.  

 

Костадин Крумов Костадинов – Председател: 

Ще отговоря от името на кмета. Абсолютно не е вярно, че ползвате промишлена 
вода. Вашата вода се хлорира в резервоара съгласно изискванията към момента. Да 
може би нашата община може би е такова управлението, сигурно не е най-доброто, но 
пък има стотици общини, които нищо не получиха, а нашата получи 6 000 000, 
следователно не бих приел такъв аргумент, че нашата община не се справя добре. 
19 000 000 получи Петрич защото пък нямат пречиствателна станция. Между другото 
темата е много добра. Позволете ми две думи.  

/шум в залата/ 



Добре. Г-н Дангов за реплика. В дух на мир и разбирателство няма да ви накажа. 

Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Реплика /Реплика/ към: 
Кмет - инж. Методи Чимев 

Много великодушно г-н Председател. 
Уважаеми колеги. 
Уважаеми г-н Председател. 
Да, благодаря ви все пак сте благороден. Добре, че нямате аура още така за да 

светите по-силно на всички нас. 
Виждам как днес сте много смирен. Репликата ми е първо към вас. Дали защото 

наближават избори и за това говорите да не пипаме цената на водата, въпреки колкото 
и така да се изкушавате във вас десния да говори, че пазара определя всичко, нали 
думата социална поносимост да я изключиме, но ще кажа нещо което в тази зала държа 
да се чуе. Когато избирахме г-н Илиев аз бях общ. съветник. Тогава имаше така вие сте 
бледо копие на него, един Председател, който каза, че ние от ГЕРБ заставаме, избираме 
днес човек, който ще генерира забележете 1 000 000 лв. печалба. Нали така беше? 
Монополиста В и К по 1 000 000 лв. печалби, инвестиции, водопроводи, резервоари, 
всичко. Къде е днес това, питам? Кмета казва, че не бива да говорим политически. 
Уважаеми г-н кмете, ние тука не сме ВиК инженери, ние сме избрани от политически 
партии. Ако на вас думата политика, разбирай звучи някак така мръсно, грубо, 
задкулисно извинявайте, всичко е политика. Вие не се занимавате с политика, тя се 
занимава с вас. И е абсолютно прав г-н Градевски за това, че казва Дупница да не пие 
пречистена вода защото няма пречиствателна станция. Механично водата не се 
пречиства, не се утаява или поне съоръженията в които  това се прави са крайно 
недостатъчни. 

 

Костадин Крумов Костадинов – Председател: 

Времето г-н Дангов. Времето. 
 

Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Реплика /Реплика/ към: 
Кмет - инж. Методи Чимев 

О това за времето едно време беше ваше, сега позволете да е на………. 

Костадин Крумов Костадинов – Председател: 

Времето ви изтече, ако обичате. Може да наблюдавате. Тука има…….. 
 
 

Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Реплика /Реплика/ към: 
Кмет - инж. Методи Чимев 

Кое да наблюдавам? Значи вие говорите 25 минути. 

Костадин Крумов Костадинов – Председател: 



Г-н Дангов, имате реплика.  Подал сте заявка за реплика. 

Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Реплика /Реплика/ към: 
Кмет - инж. Методи Чимев 

Ами кмета половината време от което говорих за репликата го нямаше в залата. 

 Костадин Крумов Костадинов – Председател: 

Ако обичате седнете си. Дайте заявка за изказване. 

Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/ - Реплика /Реплика/ към: 
Кмет - инж. Методи Чимев 

Какво да обичам? Вашето време е свършило г-н Председател, вашето. 

 

Вергил Георгиев Кацов /МК „Земеделски народен съюз“/ - Реплика 
/Реплика/ към: Кмет - инж. Методи Чимев 

Г-н Председател. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Бих ви помолил с оглед обществения интерес по темата да не сте толкова 

прецизен по отношение на времето, защото наистина днес всички сме си отделили деня 
и да държите на секундите, които ………..  

Минах през реплика защото изказването ми постоянно отиваше на заден план. 
Вчера имахме икономическа комисия на която вие присъствахте. Тя продължи почти 4 
часа. Мисля, че беше 9 без 10 като си тръгнахме от комисията след 5.30 часа. При 
опитите ми да се изкажа вие направихте коментар, че зная всичко. Знаеме, че вие знаете 
всичко. Не, не зная всичко. Уча се в движение и именно за това снощи толкова време 
дебатирахме и не исках да ангажирам комисията с решение по казуса, защото искам то 
да бъде информирано и всеки един да го вземе тук след дебатите, които ще проведем 
днес имайки предвид отговорността която ще носим за напред. Не съм си позволил 
никой да поканя предварително да го убеждавам как да гласува днес и той да дойде тук 
с готово решение за гласуване, както предполагам, че има някои колеги които 
независимо какво ще говорим те ще гласуват по определен начин. 

Как задаваме въпроса? Искате ли да ви се увеличи двойно водата? Искате ли да 
си дадем средствата от еди колко си милиона на кюстендилци? Искате ли, въобще 
начин по който ние не можем да получим друг отговор от този който очакваме да чуем. 
Това е свирене на една много тънка струна, която ако се скъса ще ни удари през ръцете 
всичките, защото вие казвате оставете ни да се оправим сами. 
 

Костадин Крумов Костадинов – Председател: 

Може ли да продължите с изказване. Изтече времето за реплика, сега да 
преминете към изказване, имате право. 



Вергил Георгиев Кацов /МК „Земеделски народен съюз“/ - Изказване 
/Изказване/ 

Ако зададем въпроса искате ли вместо 25 лв., 25 лв. са 15 кубика за едно 
домакинство, да плащате 50 лв. г-н Градевски за едно домакинство на месец, но да 
нямате аварии, да нямате притеснения дали като се приберете от работа ще имате вода. 
Искате ли да плащате 25 лв. вместо 50 лв. Да имате улици които всеки ден да могат да 
се ползват по предназначение, а не да сте изненадани от ВиК защото са разкопани и 
трябва да минете по друга за да се приберете вкъщи. Това е другия начин по който се 
задава. Ако трябва да се оправяме сами със същата цена на водата която е в 
„Кюстендилска вода“, но в същото време докато минем в крачка на страни, ние вземем 
кредити както каза г-н кмета, вече г-жа Китанова работи по тях и натоварим общинския 
бюджет с тези кредити и ние всяка година групите отиваме след проведени разговори с 
наши съграждани при кмета и казваме там да се асфалтира улица, искаме там да се 
изгради асансьор и мисля, че капиталовите разходи от собствени приходи бяха около 
5 000 000 ако не ме лъже паметта в момента. 108 000 000 са необходимите средства за 
подмяна на водопровод. 6 000 000 са получените за 5 години, което прави 1 200 000. 
Ако вземем един кредит от 1, 2 или 3 000 000 как ще се отрази на собствените ни 
приходи изплащането и какви проблеми ще решим. В ръката си държа едно писмо. 
Искане на Община Сандански за финансиране на проект на стойност 2 820 000 лв. 
Министъра на финансите го е съгласувал с МРРБ и МРРБ изпраща следния отговор. 
Финансирането от държавата се насочва приоритетно към общините изпълнили 
държавната политика за окрупняване на обособените територии до които няма достъп 
до европейско финансиране поради изброените по горе в писмото 16 общини. Тук 
припознаваме себе си. Т.е. ние направим ли крачката назад, в страни ли както я нарече 
г-н Соколов, ние директно се отказваме от възможностите да се финансират нашите 
проекти. Това писмо ще ви го предоставя да се запознаете с него.  

Не искам да избързвам с решението си. В момента с това изказване аз не съм 
взел още как за себе си как ще гласувам, но не искам да взема решение което утре да 
тежи на общинския бюджет, само за да бъда поздравяван отвън или да получа по-голям 
вот на тези избори. Аз смятам, че наистина днес трябва да постъпим като 
общественици, а не като политици в кампания вземайки това свое решение как ще 
гласуваме. Ще спра до тук за да не ви отегчавам. По отношение само на цената на 
водата. 2.5% от доходите на домакинство. По този начин се изчислява за една община 
поносимостта на цената на водата. А по отношение на излизането от асоциацията г-н 
кмете ще си позволя да ви коригирам. Всички решения се взимат с мнозинство от три 
четвърти, но конкретно за територията каквото решение искаме да вземем ние ни е 
необходимо 100%. Аз не съм убеден, че ще ги получим тези 100%. Дали само няма да 
влезем в онзи списък, защото вижте. Списъка за който МРРБ отказва да финансира 
общини са следните, това са Троян, Берковица, Сапарева баня, Пещера, Ракитово, 
Велинград, Брацигово, Батак, Белово, Кресна, Сандански, Исперих и Самоил, които не 
вземат решение за влизане във водната асоциация ВиК, както и общините, забележете 
Петрич, Панагюрище и Стрелча, които след взето подобно решение в последствие 
гласуват отказ, какъвто е случая днес нашия. Т.е. ние с гласуването най вероятно няма 
да успеем да излезем от Асоциацията, ще останем вътре, но ще попаднем  в онзи 
списък където ще бъде невъзможно да се финансираме от Републиканския бюджет. Аз 
съм съгласен с вас, че въпрос на лоби след това, но когато си отрязал пътя не е 
достатъчно. Нека днес не слушаме сърцето, а да слушаме разума. 



Благодаря ви. 

Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Реплика /Реплика/ към: Вергил 
Георгиев Кацов 

Първо като го попитате това семейство искаш ли да ти увеличиме цената от 25 
на 50 лв. и да пиеш хубава, качествена вода и хубав път да имаш, ама това ще стане 
след десетина години. Нали? Може и така да го зададем въпроса, ако искаш, но да ти 
обещаваме, че до 5 години, това не може да се случи. Това трябва да го допълниш към 
твоя въпрос. 

Втората ми реплика. Хубаво говориш за тези общини, а примерите които дадох 
преди минутка за Кресна, за Петрич. В списъка ли е Петрич? Всеки от вас може да 
отвори Гугъл и да види. 15 000 000 за две пречиствателни станции. Всеки от вас може 
да погледне Кресна, Брацигово. Подадох ви не малко информация. Той списъка е 
списък ама нали знаеш къде живееме. Така, че моля ви г-н Кацов. И второ. Вие 
говорихте много за излизане от Асоциацията и ок, ама ние имаме конкретна докладна. 
Как да гласува кмета, кажете. „Против“, „за“. Иначе казано двете докладни са свързани 
една с друга. 

Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Реплика /Реплика/ 
към: Вергил Георгиев Кацов 

Значи репликата ми е по скоро към г-н кмета, защото го нямаше когато……… 
Но ще отговоря и на г-н Кацов като ме пита дали съм съгласен да плащам повече, по – 
скъпа вода и да ми е всичко ок. Да, съгласен съм и хората с които съм говорил са 
съгласни на това нещо. Към г-н кмета исках да кажа, че аз не политиканствам по 
никакъв начин. Не съм си го и помислял и не би трябвало никой да си го помисля 
когато става въпрос за вода, за жизнено важни нужди някой да се прави на политик. В 
това отношение искам да ви кажа, че може би политиканстването е само във вашата 
глава. Другото което искам да ви кажа. Г-н Костадинов подаде някои общини, може би 
вие не чухте. Аз пак искам да повторя, че мене тези общини ако са получили такива 
пари, а нашата не е, тука става въпрос за слабо управление. Искам да го повторя да е 
много ясно.  

Костадин Крумов Костадинов – Председател: 

Е защо да не е? Нали 6 000 000 получихме. 

Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Реплика /Реплика/ 
към: Вергил Георгиев Кацов 

Значи вие визирате други общини, които са получили повече.  

Пламен Петров Соколов /МК „Движение заедно за промяна“/ - Реплика 
/Реплика/ към: Вергил Георгиев Кацов 

Ще бъда съвсем кратък. Вергиле, това е силата на нашата коалиция, национално 
ниво, това е силата, защото всеки има правото да има собствено мнение, от това се 
ражда истината. Позволявам си да кажа следното нещо. Сигурно твоята логика има 



тежест и право, но в днешния ден мислейки така, позволявам си да кажа малко по-
абстрактно, на нашата врата чука сериозен проблем и ние трябва да го разрешим 
днеска. Аз съм далече от мисълта да убеждавам когото и да било, но ако и за това казах 
какви са юридическите тежести на едно такова решение и как ще се справим с това 
нещо. Но до преди месец и половина от една джипка се раздаваха пари. И най вероятно 
г-н Председател за Петрич са раздадени на този принцип независимо, че не са влезли, 
че са влезли, излезли, на този принцип са дадени. Не знаем как са дадени тези пари. 
Логиката на ситуацията е следната. В нашия град със собствен ресурс не можем да 
сменим подземната инфраструктура. Това е ясно на абсолютно всички. Ясно е обаче и 
друго, че ако увеличим цената на водата и комулираме допълнителен ресурс от около 
2 000 000 годишно при тази цена която в момента „Кюстендилска вода“ ни предлага и 
те останат на територията на общината много от проблемите които сме оставили 
всички които сме на първата редица…….. Методи не си е сложил снимка, заедно и с 
него ще бъдат решени. Защото ние всички сме се страхували от това да увеличим 
цената на водата. Приключвам. Много г-н Председател, много, много разводнихме. Ще 
оставя разбира се няма да смея да взема защото видях, че един от кметовете, бивши 
кметове иска думата за изказване. Не бих си позволил да помисля, но ви предлагам да 
се ориентираме и към едно приключване. Или ще вземем решение в едната посока или 
в другата. В противен случай само си…….. 

Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Лично обяснение 
/Лично обяснение/ 

Личното ми обяснение е към вас. На ваша теза, че водата като плащаме е 
питейна. Аз категорично тук заявявам, че водата която ползваме не е питейна поне в 
по-голямата част от селата, по-голямата част от града, ако следите сайтовете. Значи 
оплакванията от ВиК и от услугите на ВиК не спират всеки ден. Ако можете да ме 
убедите, че ВиК ще може да си върши работата и ще направи така, че жителите на 
Община Дупница да са доволни, на драго сърце ще го гласувам, но 10 год. управление 
не показват, напротив всяка година се задълбочават. С какво примерно и какви 
действия се предприемат от Община Дупница. Аз мисля, че едно предприятие като не 
върви в правилната посока, трупа задължения, не се справя с работата най-малкото 
трябва да се промени нещо, дали управител, дали работна ръка, дали нещо друго трябва 
да се промени. Тука не ние чакаме задълбочаваме си проблема, седят си нещата по един 
и същи начин. Това какво означава? Може би, че някой умишлено иска и води 
предприятието към фалит. За мен лично това е обяснението, че се води това 
предприятие към фалит. Не се предприема абсолютно нищо и ако можете да ме убедите 
в противното ще ви изслушам. 

 

Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Лично обяснение /Лично 
обяснение/ 

Благодаря ви. Ще се опитам с лично обяснение да ви убедя. Г-н Градевски, ще 
ви дам пример с Петрич. Говорих с колегата Председател. Когато те подават 
документи…….Добре, чуйте две думи, с две думи колеги. Към всички се обръщам. Той 
ми каза така. Когато се подиграха с нас, ние се взехме в ръце, сменихме мениджмънта 
на ВиК Петрич и взехме кредит, предприятието взе кредит гарантиран от общината. 



Сега от губещо е на печалба. По въпроса за водата по селата и аз пия същата вода като 
вас 

…тя се изследва от ХЕИ. Има си закони. След авария идва мръсна, черна ама да кажете, че 
не се пречиства ще се съглася с вас само ако го докажете с документ. Има си хлоратори 
това нещо се наблюдава…ние имаме отровна вода в Дупница. Да извикаме високо и да 
кажеме Палатово и Баланово пият отровна вода доказано отровна от ХЕИ-то. 
Вие сте общински съветник вече 2 години. Имахте право да внесете предложение за 
оставки, за промени. Недейте прехвърля отговорността все към нас. 
/обаждане от място/ 
Г-н Дангов за изказване. 
 
Г-н Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/: 
Уважаеми г-н председател, 
Г-н кмете, 
Колеги. 
Така се случва и така трябва да протичат сесиите по темата не само „В и К“, но и по темата 
образование, здравеопазване…и особено, когато гледаме отчетите на дружествата, но това е 
друга тема. 
Ще започна с това с което г-н Градевски завърши. Въпреки неговите опити не успява да ме 
убеди, но Дупница наистина не пие пречистена вода, защото няма пречиствателна станция. 
Що се отнася до вашия имот в Дренски рид, това не ви е основното жилище. Там играете 
карти събота и неделя и си пускате чешмата продължително, затова мръсната вода изтича 
преди това. 
Г-н Градевски каза и нещо много важно и напълно го споделям. За 10 години ГЕРБ в 
Дупница с този екип, който управлява не успя да реши проблема с водоснабдяването, 
подмяната на инфраструктурата. Нещо повече в момента се извършва ремонт на ремонта в 
жк“Бистрица“. Нали така г-н кмете не бъркам. Прословутия жк“Бистрица“,който от хубав 
квартал се превърна в миризлив квартал и то по вина на ръководството на ГЕРБ. Няма как 
да избягате от политиката. Ще ви върна пак, когато избирахме Илиев какво казахте тогава –
милион на година приходи. Къде са? Днес загуби. Чудиме се дали да влизаме, дали да 
излизаме от Ви К Асоциацията, дали да увеличаваме водата, дали да не я увеличаваме. Къде 
ви е полезното управленско решение? Сега хвърляте кърпата в ОбС и търсите помощ. От 
какво? Защото тогава бяхте надменни с чувството за безнаказаност и безалтернативност и 
днес бягате от темата цена на водата, защото предстоят избори. Нали затова? Нека си го 
кажем направо в очите. Къде беше ръководството да защити проекта за пречиствателна 
станция „Самораново“? вашето г-н Чимев, питам директно. Защо това съоръжение не е 
въведено към момента в експлоатация, разрушава се. Да цитирам ли примери на кражби, от 
които вие лично носите отговорност за тази безстопанственост. 
Понеже д-р Соколов няколко пъти сочи снимки по стената. Да минимум 200 000 лв.към 
2007 год.ако не се лъжа струваше въвеждането в експлоатация на ПС „Самораново“. 
Толкова, нито по-малко нито повече. Не сме я въвели, доокрадохме я. беще изградено и 
хлораторно, въвеждащи тръбопроводи тях ги има. Високото напрежение на Енергото 
стълбовете….и днес си говорим какво да правим. 
Тук една…г-н Костадинов много лесно ги генерирате тия 4 000 000, 5 000 000 лв. приходи 
ако  увеличиме цената на водата. Как бързо смятате на ангро, като тоя от джипката. Хубаво 
поемете отговорност…и ако трябва мениджмънта на „В и К“ подмени, ако трябва 
кюстендилски мениджъри да дойдат да гарантират, че това дружество ще работи отговорно 
на светло аз съм готов да го подкрепя. В противен случай пуснати така теми в 



пространството и  бягайки от увеличаване цената на  водата не са добро управленско 
решение. 
Аз лично ще подкрепя да се даде мандат на г-н кмета и той достойно да представлява 
общината във В и К Асоциацията. Всичко останало, което каза г-н Кацов е вярно. Да не 
попаднем от един списък в друг. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Да гласува как? Кажете един път нещо конкретно. Как да гласува? 
Г-н Вергил Кацов. 
 
Г-н Вергил Георгиев Кацов /МК „Земеделски народен съюз“/ - Реплика: 
Искам да се извиня пред колегите, които прередих. Просто системата е такава. Въпроса ми 
е по-скоро към юриста. От всичко, което чуваме днес аз се опитвам да си направя моите 
„за“ и „против“. 
Става ясно, че с гласуването си днес за излизане, дори и 33 ма да гласуваме не получим ли 
100% одобрение от останалите членове на „В и К“ оператора не можем да излем така ли е? 
така. Стана ясно, че вземем ли днес решение за излизане ние реално няма да сме излезли, но 
ще сме в онзи списък, който няма да има достъп за финансиране от републиканския бюджет 
ПУДООС и Ви К Асоциацията. Така ли е? до момента до който ние приемем решението ще 
си позволя да зачета, че тези 16 общини са тези които 13 не са взели решение да съгласуват 
и 3 общини- Петрич, Панагюрище и Стрелча, които след взето подобно решение в 
последствие гласуват отказ. Т.е. те също няма да получават приоритетно от републиканския 
бюджет средства.  
Другото, което за себе си неизлизайки неполучавайки 100% подкрепа ние няма да имаме 
собствена обособена територия, на която да оперираме. Така ли е? така е. 
Нямайки собствена обособена територия ние най-вероятно няма да получим от ДКЕВР 
възможността да имаме и различна цена. Най-вероятно този бизнес план няма да намери 
подкрепа. Със сигурност и в двата случая ще стане водата 2,70.само, че в единия ние ще 
тръгнем да решаваме проблемите във В и К със собствени приходи, което първо не ни е по 
силата…имайки предвид…тези кредити ще обслужваме със собствени приходи. Имайки 
предвид, че следваме една Европейска директива и най-вероятно в следващата календарна 
година общините, които не са част от асоциациите ще търси законов механизъм с който те 
да бъдат, за да не могат да спират достъпа на  1 024 000 жители, които са в тези райони, 
където няма достъп до европейско финансиране. 
Благодаря ви. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Имам реплика към г-н Дангов. 
Една вметка. Може пък да разчитаме на г-жа Мая Манолова, която каза, че ще промени 
закона за водите и ще отпадне нуждата от подобни неща. Така, че….хипотези…едно е 
сигурно.милион или два от нашите съграждани ще заминат за Кюстендил ако останеме. 
Оттам нататък вашите предположения са правилни и уместни, но 461 населени места в 
България нямат В и К оператор. Бобошево, Сопово, нямат В и К. не плащат вода, никой не 
ги поддържа.безброй общини в България са в тежко състояние. 
Г-н Дангов вие сте силно разтревожен за състоянието на „В и К“ Дупница и т.н. аз искам да 
ви попитам знаете ли финансовото състояние на кюстендилска вода това, което ще дойде 
ако не е  „В и К“ Дупница. Знаете неговото финансово състояние. Това е моят въпрос. 
Покажете на нашите съграждани, че сте компетентен и запознат. Все пак като идва ново 
дружество в Дупница нормално е вие като кандидат за депутат, водещ политик да се 



поинтересувате и кажете какво е състоянието на кюстендилска вода. Те ще дойдат и 
оперират…разкажете ми, ще ми бъде интересно да ви чуя. 
 
 
Г-н Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/: 
Уважаеми г-н председател, 
Г-н кмете, 
Колеги. 
Като знам какво е финансовото състояние на  „В и К“ Дупница, не ми се мисли какво е на 
Кюстендил. Със сигурност извинявайте ние общ.съветници нямаме толкова информация 
колкото вие. Вие имате 8 часов работен ден, контактувате на ниво председатели на ОбС…. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Вие сте кандидат за депутат, който контактува с министри…. 
 
Г-н Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/: 
Ако обичате ме  прекъсвайте…бъдете малко по-търпелив…. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
С Корнелия Нинова…колко са загубите на кюстендилска вода или печалбата ще ни кажете 
ли?нали те ще дойдат да подават вода на нашите съграждани..защо стоите като двойкар на 
черна дъска. Защото не знаете г-н Дангов….200 000 на загуба на 208 000 загуба на 
кюстендилска вода. 870 000 задължения и вие говорите за състоянието на Дупница така ли? 
Г-н Градевски. 
 
Г-н Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ : 
Последна реплика от мен. 
Аз стигам до заключението, че управляващото мнозинство в община Дупница шикалкави и 
бяга от отговорност, като знае много добре, че не от нас зависи излизането от асоциацията. 
Просто топката се прехвърля към тоя момент за да се измъкнеме от нещата и после…за 
мене е шикалкавене. Или трябва да е ясно и точно преди 5 години „давай ще влизаме“, сега 
„няма да влизаме“. Утре пак „дай да влизаме“….други ден пак няма да влизаме и да 
правиме хората на маймуни тука. 
Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Имате ли некакво предложение? Заприличвате на г-н Дангов. 
Кажете как да гласуваме. 
 
Г-н Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ : 
Г-н Костадинов, вие сте управляващи. Искахте властта с амбициите, че имате силите да се 
справите а сега другите да носят вашата отговорност. Това ли искате да кажете? Това ли? 
Аз ако поема отговорност ще излеза е ще кажа това мога. След като не мога ставам и си 
тръгвам. Като не мога да взимам решения ставаш и си тръгваш. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Г-н Градевски много праволинейно разглеждате политиката .ние не сме тука фирма. Каква 
отговорност…ние сме ОбС. 
/обаждане от място/ 
Г-н Георгиев. 



Г-н Севдин последно предупреждение. 
Заповядайте г-н Георгиев. 
 
Г-н Георги Василев Георгиев /ПП „СДС“/: 
Уважаеми г-н кмете, 
Г-н председател, 
Колеги. 
Ще се опитам да бъде максимално точен и обективен. 
По т.1 от дневния ред предлагам г-н Чимев да не присъства на това събрание на 
асоциацията. 
По т.2 гласувам „за“излизане от В и К Асоциацията. 2016 съм гласувал за влизане във В и К 
Асоциацията. Тогава чакахме този програмен период, където се очакваше асоциации в 
които една община не е влязла да имат право на европейско финансиране. Към днешна дата 
разговора е приключен . такива В и К Асоциации нямат право на европейско финансиране. 
Понеже между колегите не виждам в и к инженери ще ви кажа какво казаха от МРРБ. За 
предния програмен период на община Дупница са били необходими сто и осем милиона, за 
този двайсе. Общо сто и трийсет милиона са необходими за да приключи темата В и К 
сектор община Дупница. Към днешна дата по думете на министърката има няколко играчи 
МРРБ, сектор води, В и К холдинг и т.н. оказа се, че от тия играчи гол няма да излезе. 
Експерта, който отговаря за водите е с бюджет 6 000 000 лв. национално и има седемстотин 
и една или и пет докладни за финансиране. В Хасково отровна вода в северна България…на 
въпроса защо от 4-те наши села, които бедстват одобрихте само едно услужливо ни беше 
обяснено, че ние не разбираме и сме посочили само Бистрица. Продължавам с 
фактологията. От 1,37 всички ние услужливо…нашите съграждани било избори. Няма да 
стане. 
Нашата вода трябва да бъде каквато е в областта. Мен не ме интересува каква е в Петрич, в 
Кутмичевица или в …аз живея в Дупница а Дупница е част от Кюстендилска област. 
Нямаме море, но сме пък сме вододайна зона. Колегата Красимиров Градевски Рила 
означава пълноводие. Единствената планина в която можеш да ходиш без вода. Слушам 
сега няма да получиме национално финансиране ако излеземе от В и К Асоциацията. 
Аз питам ако гласуват да напуснем В и К Асоциацията, за да им мине бизнес плана на 
хората. Не споделям мнението на министърката социално излъскана терминология 5,40. 
Може от Брюксел им изглежда 5,40 добра цена за дупничани, но ми е чудно как ще го 
обяснят на 300 лв. пенсия. Споделям мнението, че водата на Дупница трябва да бъде равна 
на кюстендилска вода. Аз съм от поколението, което слушахме кюстендилци къмто 
дупничани…моето мнение е, че двете общини добре си изкарваме. 
Ако ще да се казваме треклянска вода жителите на Самораново искат да пият чиста вода, 
жителите на Крайници, Яхиново и дупничани. Да сте спокойни управителя на 
кюстендилска вода е от Сапарева баня. Нещото, което ни беше обещано ако ние направиме 
водата 2,20 както е към момента, щото ако, ще и дали за по-дълъг период ще инкасираме 
1 000 000. На фона на необходимите сто и тридесет милиона изчислени от министерството 
ние имаме гарантирани 150 000. 75 за водопровод и 80 за канал. Аз не знам ринговете 5 
години ли са…но от другия месец ще занесем 1 000 000 за кюстендилска вода. Преди време 
наши колеги общ.съветници ги питаха за конкурс за управител на болница питалили са 
кандидата има ли диплома. Да не стане след време ние да отговаряме в прокуратурата за 
безстопанственост, защото сме дали В и К Дупница на асоциация с 3 000 000 задължения. 
Не знам задължението на В и К, но то е 1/3 от това на кюстендилска вода. 
Дали е качествена водата аз съм последния човек, който може да се изкаже по тая тема. 
Ясно ни беше заявено, че е необходимо 20 000 000 за пречиствателна, за тази година са 
заложени 10 000лв. и ние след 200 години ще имаме право и на пречиствателна. 



 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Г-н Георги Градевски за реплика. 
 
Г-н Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ : 
Г-н Георгиев да ви попитам, защото казвате, че догодина ще имаме 1 000 000. Сигурни ли 
сте, че с това управление, както досега се управлява ще имаме 1 000 000? Казахте 
конкретна цифра. Вие искате да кажете, че 10 години трупаните  задължения ще изчистиме 
в 1 година и ще се подобрат качествата на водата. 
Значи 10 години това управление сме видели, че нищо не се подобрява. Година ако не се 
подобри да се изчака втора година да се види, трета година, но 10 години? Никой не може 
да ме убеди, че ако 10 години нищо не се е случило сега ще се случи за 1 година. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Колеги, тъжно е и гнусно.  
Предлагам 10 минути почивка. 
 
Председателят на заседанието даде 10 минути прекъсване на заседанието.  
Прекъсване на заседанието от 11:43 до 11:53  

Проверката на кворума в 11:56 показа присъствие на 20 общински съветници от 
общо 33.  

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Колеги имаме кворум. 
Има думата г-н Бойко Христов. 
 
Г-н Бойко Олегов Христов /КП „БСП за България“/: 
Благодаря г-н Председател, 
Г-н кмете, 
Колеги. 
Първо да отчета, че и тука има липса на вода. Изказването ми е породено от всички 
останали изказвания, защото нещата изглеждат така, че са 50:50 мненията  за това. Искам 
да кажа една …с оглед на проектите, които сме в Асоциацията кмета знае, че сме 
направили…защото всички тука сме…представляваме група хора..всеки е избран от някой 
и ние трябва да представляваме тези хора. Направихме среща при кмета с хора от Яхиново. 
Бяха събрани над 1 200 подписа…инициативен комитет. Всичко е с оглед на изказванията 
дотука, че питейната вода…качеството и…В подписката има 14 души с рак на гърлото, с 
лекарски констатации, че тия канцерогенни тръби имат влияние върху това нещо. Оттам 
беше породена цялата инициатива да се стигне до това нещо. Проекта е внесен, както и за 
другите села, стои на стен бай. Да не излиза, че съм „За“ излизане, но нещата пак казвам, че 
изказването ми е породено да стигнеме до някакъв консенсус. Проекта стои,  никой не казва 
в един момент дали ще стани или няма да стане. Проекта на Бистрица върви, другите стоят 
в някакъв режим на изчакване и всичко и „или“, „ако“ или „как“. 
Другия момент е със сумата. Дали тоя 1 000 000 ако влезе как ще се разпредели ако сме 
извън асоциацията? Тука става въпрос за управление, за експерти. Ако трябва външни 
проверки на разходите ако се приеме отчета, за да се осигури правилно разпределение на 
средствата асо сме извън Асоциацията. Ще се върна на хората, които са извън тая зала. До 
хората единственото нещо, което достига…поне моите виждания е цената на водата. Всеки 



един, който срещнеме отвънка и се допитаме до него той знае Асоциация-цена на водата 
вдигната. Нищо друго не е на дневен ред.в момента, който и човек да питаме думата „в и К“ 
Асоциация той го свързва с вдигане цената на водата. Хубаво, ние ще вдигнеме цената на 
водата и ако сме извън Асоциацията, но трябва да гарантираме, защото масово нещата са 
„или“, „ако“. Дали сме вътре ето проекта вече го има, не се случва нищо. Ако сме извън ще 
акумулираме средства…които са за излизане, ще кажат да средствата са тука в общината на 
местно ниво не са в Кюстендил ще оперираме, ама как ще оперираме, тия милиони къде ще 
отидат…идват ли къде са и така. 
Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Кратка реплика преди кмета. 
Г-н Христов в МРРБ има 900 искания за финансиране на стойност малко под 6 милиарда 
лева. Тука беше зам.министърката  и г-жата, която години ръководи отдел „Води“. Нейният 
бюджет е от 6 до 160 милиона. Всичко друго идва по линя на постановление на МС, на 
други възможности на финансиране. Обаче нито думичка като ангажимент, като нищо…във 
втората докладна ще ви кажеме предложението на СДС. Едно нещо искам да разберете. Ние 
ако излеземе от Асоциацията и това безпокои г-н Кацов или подадеме молба няма да 
успееме да вдигнеме и цената на водата за дупничани. Ние не можеме да реализираме този 
милион, дори и ще ви предложиме решение във втората част, вие преценете.  
Уместно е това, което казахте иначе и аз съм съгласен с вас.  
 
Инж. Методи Чимев -  кмет: 
На срещата, която правихме тук на място със зам.министър Върбева. Има 4 проекта, които 
са от община Дупница- Яхиново, Крайници, Самораново и за подмяна на водопровод 
Баланово и  Палатово. Това са 4-те проекта, които стоят на масата. Тука коректно зададохте 
въпроса за това, какво би се случило. Това не мога да отговоря. 
От името на зам.министър нямам право а и не мисля, че е коректно да коментирам или 
гадая. 
 
Г-н Георги Василев Градевски /ПП „АБВ“/: 
Г-н кмете, уважаеми г-н председател, 
Колеги. 
Моето изказване ще бъде не от политическа гледна точка а ще бъде изказване от жител на 
нашата община. 
Днес е един хубав ден за нашата община, за тази политика, която ние водим тука. Чухме 
много мнения много от вас се изказаха. Не искам да прозвуча като адвокат на сегашното 
управление. На няколко пъти вие се върнахте за последните 10 години. Да, който не работи 
той не бърка. Допуснати са грешки. Аз също мога да критикувам, но това не е тема на 
днешния разговор. 
Въпросът е оттук натам ние какво искаме да направим. Темата днес е едно общинско 
дружество, което е едно от малкото останали , което имаме възможността да го спасим по 
начин по който то е в центъра. Ние имаме една везна, която трябва да оценим с фактите към 
днешна дата. Не какво е било, не какво ще бъде в бъдеще. Имаме едно общинско 
дружество, което ако запазим пасивност и не вземеме кардинално решение с прости думи 
като обикновен гражданин ще се изразя така. Да го подарим на нашите колеги от 
Кюстендил. Цялата база, целия актив, който има, целия пасив и оттук нататък ние ще 
подарим едно общинско предприятие да стане собственост на друга община. От друга 
страна какво можем да направим. Да, няма да се оправим за година, две или пет. Можем 
отсега да започнем да работим за следващите години.след 10 години хората да се обърнат и 



кажат ето там имаше едни почтени общ.съветници, които взеха това трудно решение сами 
да се оправят проблема. Не да крепим на заплахи ама ние ако излезем влизаме в някакви 
черни списъци. Ние ако излезем ние няма да получим нищо. Да, ние няма да получим нищо 
ако всички сме разединени. Както на работната среща, ще го кажа и днес аз бях приятно 
изненадан за 2 години ние за първи път всички сядаме и говориме с приятелски тон. Ние не 
трябва да правим политика, не трябва да се показваме кой какъв е, що е, какво е било и как 
е. въпросът е оттук нататък в каква посока ние ще поемем. 
Да, аз съм „за“ това общинско предприятие да си остане на територията на нашата община. 
Аз съм за това, че в него трябва да се вземат кардинални решения за кардинални промени. 
Не можем ние с лекота и с опит за манипулация да убеждаваме хората абе вижте нали, но 
дайте да си прехвърлим отговорността, защото евентуално можем да чакаме някакви 
дивиденти. 
Нека бъдем отговорни мъже и жени, всички да бъдем отговорни граждани и да призовем 
всички граждани на територията на нашата община за съпричастност заедно да се справим 
с този проблем. 
Аз вярвам, че ако всички сме задружни и единни, не мисля, че ще получиме и национален 
натиск. 
Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Г-н Кацов за реплика. 
 
Г-н Вергил Георгиев Кацов /МК „Земеделски народен съюз“/: 
Уважаеми г-н кмет, 
Уважаеми г-н Градевски. 
Аз не смятам, че в центъра трябва да стои едно дружество. В центъра стоят хората и един 
огромен обществен интерес. Това дружество няма никаква устойчивост на предлаганата 
услуга. 10 години, това което предлага не мога да го нарека услуги. Преди малко колегата 
Градевски показа снимки на телефона на водата, която получават от време на време в какъв 
вид се доставя до потребителите в с. Самораново. 
Г-н кмете, аз наистина моето мнение формирам в движение как ще гласувам. Аз ще го 
формирам и от вашите изказвания най-вече, защото преди 2 години хората повериха 
управлението на града на вас в мажоритарния избор, в прекия избор. Аз наистина се 
опасявам от резултатите, които ще произлезат от нашето гласуване, защото първо 
гласувайки излизане нито ще сме излезли, липсвайки обособена територия защото 2016 г. 
вече сме си я предоставили. Не можем да имаме никаква гаранция, че бизнес плана, който 
ще одобрим КЕВР няма да е със същия резултат като този на Асоциацията 2,72 няма да има 
никаква гаранция че няма….тази вода. Не можем да обещаваме на нашите съграждани, ще 
ги подведем ако го направим, че днес гласувайки утре водата ще се запази ниска и ние ще 
имаме 1 000 000 юли месец догодина. 
2017 сме получили едни 6 000 000. Тези 6 000 000 г-н кмете има ли опасност ако ние 
стъпим в страни да подлежат на връщане. Те са нищо, когато са дадени вече, но когато 
трябва да се връщат повярвайте ми не са никак малко. 
С интерес ще ви изслушам и ще ви помоля след като се изкажем всички няколко 
заключителни изречения по темата. 
Благодаря ви. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Г-н Дангов за реплика. 
 



Г-н Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/: 
Благодаря г-н председател, 
Г-н кмете, 
Уважаеми колеги. 
Моята реплика е към г-н Градевски. 
Уважаеми г-н Градевски ако иска някой да бъде спасен той може да бъде спасен. Аз не 
мисля, че влизаме в ролята на спасители и да спасяваме някого. Още повече, ние сме в 
ситуация, в която жителите на Самораново искат оставката на управителя на „В и К“, който 
очевидно за мен за 10 години начело на това дружество нека преценим в отчетите в 
годините дали се е справил добре или не. 
За да се стигне до това положение очевидно не. Така, че недейте и вие пазете се от думата 
спасители. Спасители в България дал бог, ме мисля че трябва да спасяваме някого. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Г-н Георги Василев Градевски. 
 
Г-н Георги Василев Градевски /ПП „АБВ“/: 
Това, което исках само да кажа, в моето изказване никъде не засегнах ръководството на „В 
и К“. всеки от гражданите и учителите на територията на нашата община може да поиска 
оставката към моментното ръководство . това, което аз се опитах да кажа, че това общинско 
дружество ние трябва да направим всичко възможно то да остане на територията на нашата 
община. Ако в бъдеще зад това наше решение ние започнем да получаваме някакъв 
натиск…тук не трябва да се делим на леви и десни. Трябва всички да се обединим заедно, 
за да не позволяваме да има такъв натиск, независимо дали както днес кмет на тази община 
е г-н Чимев, на следващите избори можете да бъдете вие г-н  Дангов. 
Когато става дума по такъв въпрос ние трябва да бъдем единни. 
Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Г-н Раков за изказване. 
Моля ви дайте конкретни предложения. 
Моето предложение е кмета да гласува против. 
 
Г-н Иван Миланов Раков /ПП „СДС“/: 
Уважаеми г-н кмете, 
Уважаеми г-да общ.представители, 
Колеги. 
В началото г-н Чимев започна с молба днес всички ние да бъдем граждани, да не бъдеме от 
една партия или от друга. 
В тази 10 мин. Почивка докато си говорихме аз вече почвам да губя търпение. Най-
вероятно ще предложиме колкото и смешно да звучи пред избори да нямаме събирания. 
Някои хора ползват трибуната независимо от кои партии са, за да си правят някакви 
агитации и да си играят своите политически игри. Аз съм сигурен, че половината 
общ.съветници а камо ли за гражданите не разбраха абсолютно нищо за тази „В и К 
Асоциация“, за водата и т.н. както каза г-н Христов те я свързват единствено с вдигане на 
цената. Никой не им обяснява нищо. Сега ще кажа от името на това, че съм гражданин не 
съм член на никоя партия. Това ,че съм от групата на СДС е продиктувано от лични мотиви 
в това число, че мога да се изказвам в личното си качество на гражданин. 
Аз съм гласувал да влеземе в тази асоциация, защото…да знаят гражданите.защото ни беше 
обещано европейско финансиране. Тези прословути 120,130,150 000 000 които да ги земеме 



за да подмениме. Явно е, че това няма да стане поради вече се каза Сапарева баня. Какво 
следва. Следва да видиме ние какво правиме. Цената на водата ще се вдигне да е ясно на 
всички. Ще се вдигне дали си в Асоциацията, дали не си в Асоциацията. 
Аз лично съм завършил икономист и съм управител на една средна търговска фирма, която 
има добър успех. Мога да ви гарантирам, че на мен ако ми дадете в тази пазарна икономика 
в която се намираме бизнес, в който аз да съм монополист и да управлявам предприятие, 
което е монополист на пазара, до 3-4 години ще изляза милионер оттам. За да има някакъв 
проблем да не може да се случи това нещо явно грешките са дълбоко вкоренени във 
времето. Най-лесно е да поискаме оставката на в и к-управителя. Да, може би не се справя, 
но той е сложен на това положение точно от политическите ви игри на всички вас в течение 
на тези години, не 10 а може би 20 години. 
На гражданите да е ясно водата ще се вдигне, независимо дали сме в асоциацията или не 
сме. Аз ще гласувам ние да си останеме самостоятелно дружество, за да не ни определя 
някой кюстендилец, сапарево банец какво да правиме. Мисля, че имаме достатъчно 
кадърни хора в нашата община да се наемат, да носят отговорност и да си носят 
последствията. 
Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Г-н Дангов за реплика. 
 
Г-н Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/: 
Благодаря г-н председател, 
Г-н кмете, 
Уважаеми г-н Раков. 
Ами ако мислите, че ставате за управител на „В и К“ дайте да ви избираме и да гласуваме 
излизането от асоциацията да оглавите дружеството ако представите бизнес-план, такъв 
какъвто да удовлетворява не само вас а мнозинството от гражданите. 
Не приемам внушенията…не бива да мислиме какво е било назад, дайте да си запазиме 
местния патриотизъм на тая нотка да играем защото сме много велики ние в Дупница 
център на света на вселената и да си останеме сами в нашата си градинка. Така просто не 
става. Самия вие казвате, че управителя досега такива били резултатите и дали се е справял 
добре, дали зле трябва да потърсим отговорност. Какъв е изхода от днес? Със всички 
последствия г-н кмете. Всички в това ръководство във ваше лице и в лицето на партия 
ГЕРБ, със всички. Да не отварям теми от днешния ден, защото някой ще каже, че си 
правиме кампания за качеството на ремонта, който се извършва в с. Бистрица. Тая тема за 
след изборите ще си оставим. Отговорността е ваша г-н Чимев, на вашия екип управленски. 
Тогава, когато е вземано това решение за влизане във тази „В и К Асоциация“ се е знаеело, 
гласували са ви делегирани правомощия да представлявате общината, отчети. Стигаме до 
ситуация до която нямаме мърдане назад и се чудиме какво да правиме. 
Да си изсърбате кашата докрай. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Г-н Чимев, заповядайте. 
 
Инж. Методи Чимев -  кмет: 
Г-н Дангов № 8 в листата за кандидат, защото вашето изказване е само политика. Аз ви 
слушах, може ли да продължа. 



Преди малко отворихте и една друга тема за една т.н. Пречиствателна. По чие време 
стартира изграждането? Ако не бъркам 2003-2007. Защо не беше довършена 
пречиствателната? О,кей ако бъркам поправете ме. 
Когато получаваш едно целево финансиране, за да приключи и да го отчетеш трябва да си 
завършиш обекта. А защо не е завършен…там подхвърляне, че някой трябвало да плати 
1 700 000, за да бъде въведено в експлоатация при мен влизайки в община Дупница 2011 г. 
такава тема нямаше. Или може би трябва да върна по-назад за един т.н. старчески дом.  
Много е лесно да намираш маана на някой, но по-лесно е да не правиш нищо, да гледаш 
или даваш акъл. Аз не се срамувам от нищо, което е правено. Ако са възникнали пропуски 
и грешки тези, които са имали отношение са ги отстранявали. Тука да вменявате, че 
ПП“ГЕРБ“ и аз като кмет нося отговорност за ситуация, малко излизаме от контекста на 
темата. 
Тука имаме предложение за решение на община Дупница как ще процедира от тук насетне. 
Къде е политиката? За влизането 2016 г. всеки от колегите, които излязоха на микрофон 
казаха ясно. Имахме обещан ресурс и цифрите, които се завъртяха дали са 120, 180 ясно е 
че имаше заложено за „В и К кюстендилска вода такъв ресурс. Да ама една община не 
влезе. Какво е виновен кмета на Дупница, че една от общините не е влязла. Не виждам. 
Сега възниква резонния въпрос. Аджаба при тази ситуация продължаваме ли да сме вътре 
или не сме вътре. Цената на водата разбрахме всички, че не е обект на влизане или 
излизане.при продължаване членство във „В и К Асоциация“ тя трябва да бъде такава 
каквато е в тази „В и К Асоциация“. Ако по бизнес-план предлагат 2,70 най-вероятно от 1 
януари 2022 тя ще касае и община Дупница. 
Излизаме хипотетично. Цената на кюстендилска асоциирана асоциация приемане, че не ни 
касае ако не сме член. Нашия оператор със своя бизнес-план през регулатора одобрен или 
не казва каква ще бъде цената. Кое не е ясно? Всичко е ясно. Неясното обаче колеги е ако 
останеме в тази позиция. Ресурса, който сме заявили на база на проекти дали ще го 
получиме. Не, не е сигурно, но е вариант да бъде получен. Излизайки този ресурс по-скоро 
няма да бъде получен, по.малко вероятно да бъде. Това е темата на днешната сесия. 
Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Имам реплика към г-н Раков. 
Г-н Раков, вие правилно казахте за хората, които ни гледат. Тогава ни беше обещано и 
съвета единодушно гласува да влеземе. Оказа се, че не може да сме бенефициент. Минаха 5 
години. Сега те ни казват вдигаме ви водата влизате. Ние казваме срещу какво.пак не може 
да получите европейско финансиране. Още 5 години няма да получите.ние казваме добре 
обаче, какво правиме в Дупница. Вдигаме ви цената на водата. С колко? С 2 000 000 на 
година. Проста сметка 5 години по 2 000 000. Много ми се искаше уважаеми колеги този 
протокол ще го чете областния управител, ще го четат в Асоциацията. Можеше да се 
въздържите от предизборните ви речи, можеше да покажеме дупнишкия юмрук, 
прословутата дупнишка сила и местно самоуправление. Тези хора, които посочихте…вие 
си позволихте за  n-ти път да използвате сесията да вкарате внушения. този, който чете да 
почнете да търсите един по един и да лобирате за него. Целта беше, тези които прочетат да 
си кажат като тия криви глави не искат да влизат…освобождаваме ги да си вървят. Какво 
щяло да стане, какво нямало да стане. Ще стане това, каквото има да става. Въпроса е, че 
ние ще обложиме нашите граждани от други ден а ще чакаме парите за Яхиново след 4 
години, за Крайници, пък за града. Защо откъде накъде Самораново е най-добро положение 
в сравнение с Яхиново и Крайници. Ако някой трябва да получи финансиране първо е 
Баланово, след това Крайници след това сте вие. Моите уважения. Това ще стане някога 
„може би“, „ако“, „когато“. 



От другия месец ще отидете в Яхиново и ще кажете 2,72.няма да го кажеме, защото ще си 
останеме с наши сили, както нашите предшественици и трима кметове от тая зала са го 
правили с местното „В и К“. ако искаше държавата да свърши работа да ни бяха 
консолидирали. Защо не ни консолидираха? Има възможност да сме в 2 области. Защо не 
казаха Кюстендил и Благоевград правите консолидирана Асоциация? 
Моля ви колеги битката днес започва.битката ще бъде навън. Ще има битка и то жестока. 
Ние не сме ли граждани на тази държава?ние отделна държава ли сме какво сме? Ако 
трябва и това ще стане. Дупница го е правила, ще го прави и отново. 
 
Инж. Методи Чимев -  кмет: 
Г-н Кацов, получените пари са отчетени. Евентуално искане за връщане няма. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Процедурно предложение г-н Гергов. 
 
Г-н Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Процедурно предложение: 
Уважаеми г-н председател, 
Колеги. 
Чуха се много изказвания…единствено обаче конкретно предложение даде само 
председателя Костадинов. Мисля, че много неща се казаха. Предлагам да прекратиме 
дебатите и да минем към гласуване. 
Благодаря. 
 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Имаме още една точка, където може да продължиме дебатите. 
 
Край на дебати 

Гласуване по процедурите: 

1. Прекратяване на разискванията 

Резултат от гласуването: 'за' - 20, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 3 

Предложения за промени: 

Предложение от Костадин Крумов Костадинов: по т. 2.1 предложението е да 
се гласува "против"  

по т. 2.2 предложението е да се гласува "против" 

по т.3 определя Костадин Крумов Костадинов 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 22, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 2  
приема предложението. 

1. Александър Димитров Анин: За 



2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Вергил Георгиев Кацов: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: Въздържал се 
11. Георги Красимиров Градевски: Въздържал се 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Костадин Михайлов Севдин: За 
19. Леонид Йосифов Хаздай: За 
20. Павел Ангелов Коларски: За 
21. Пламен Петров Соколов: За 
22. Първан Ангелов Дангов: Против 
23. Станислав Христов Павлов: За 
24. Тодор Димитров Василев: За 
25. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 22, 'против' - 1 и 'въздържали се' – 2 
 

Общо гласували: "Броя" 

За 22 

Против 1 

Въздържали се 2 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Вергил Георгиев Кацов: За 
8. Виолета Генчева Инкьова: За 
9. Георги Василев Георгиев: За 
10. Георги Василев Градевски: За 
11. Георги Василев Наумов: Въздържал се 
12. Георги Красимиров Градевски: Въздържал се 
13. Димитър Василев Крекманов: За 



14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Иван Миланов Раков: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Пламен Петров Соколов: За 
23. Първан Ангелов Дангов: Против 
24. Станислав Христов Павлов: За 
25. Тодор Димитров Василев: За 

 

РЕШИ: 

 

Чл. 21, ал.2 от ЗМСМА, във връзка с чл. 21, ал. 1. т. 15 и т.23 от ЗМСМА, чл. 198 
е,  ал. 3 и 5 от Закона за водите, чл.5, ал.5 и ал.6 от Правилника за организация и 
дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация и във вр. с Покана за 
свикване на извънредно ОС с № АВиК 08-00-3/18.05.2021 г. и писмо № АВиК – 08-
00-3/3/02.06.2021 г. от председателя на „Асоциацията по ВиК на обособената 
територия, обслужвана от „Кюстендилска вода“ЕООД, гр.Кюстендил, Об.С прие 

  

Р Е Ш Е Н И Е 

 

№  99 

1. Определя   инж.Методи Христов Чимев -  Кмет   на   община   Дупница      за 
представител на община Дупница в насрочено за 29.06.2021 г. Общо събрание на 
Асоциацията  по  водоснабдяване  и   канализация   на обособената територия, 
обслужвана от „Кюстендилска вода“ЕООД, гр.Кюстендил 

        2. Определя позицията на определения по т.1 представител при вземане на 
решенията 
на  Общото   събрание  на  „Асоциацията  по   водоснабдяване   и   канализация   на 
обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска вода“ЕООД, гр.Кюстендил, 
съгласно обявения дневен ред, както следва: 
2.1       по т.1 - Приемане на решение за сключване на Допълнително споразумение №3 
към договора за стопанисване, поддържане и експлоатация на ВиК системите и 
съоръженията и предоставяне на водоснабдителни и канализационни услуги 
/ДОГОВОР/, сключен между АВиК – Кюстендил и ВиК оператора „Кюстендилска 
вода“ ЕООД, което да уреди продължаване срока от който ВиКО да започне да 
упражнява дейностите по стопанисване, поддържане и експлоатация на ВиК системите 



и съоръженията и предоставяне на ВиК услуги на новоприсъединената територия на 
Община Дупница, с оглед промяна границите на обособената територия и 
упълномощаване Председателя на Асоциация по ВиК – Кюстендил да го подпише от 
името на Асоциацията – „против“ 
2.2       по т. 2 - Вземане на решение за определяне на краен срок за приемане на ВиК 
активите – собственост на общините – членове на асоциация по ВиК на обособената 
територия, обслужвана от „Кюстендилска вода“ ЕООД, при спазване разпоредбите на 
Договора за стопанисване, поддържане и експлоатация на ВиК системите и 
съоръженията и предоставяне на ВиК услуги на потребителите, сключен 
между  Асоциацията по ВиК-Кюстендил и ВиК Оператора „Кюстендилска вода“ 
ЕООД, гр. Кюстендил - „против“ 
2.3       по   т. 3 -  Други – дава съгласие  „да гласува, както намери за добре,съобразно 
вътрешните си убеждения и в интерес на Община Дупница 
 
  3.Общински съвет-Дупница определя инж. Костадин Крумов Костадинов – 
Председател на Общински съвет Дупница за представител на община Дупница в 
насрочено за 29.06.2021 г. Общо събрание на Асоциацията  по  водоснабдяване и 
канализация на обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска вода“ЕООД, 
гр.Кюстендил, в случай на невъзможност на Кмета на община Дупница да участва 
лично в Общото събрание на Асоциацията, съобразено с гласуваните позиции по 
предложения дневен ред. 

 4. Допуска предварително изпълнение на основание на чл. 60, ал.1 от 
Административнопроцесуалния кодекс. 

  

Точка 2 (Втора) 

361/18.06.2021 г.  

Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на Общински 

съвет Дупница, относно Приемане на решение за предприемане на действия за 

прекратяване членството на Община Дупница в АВиК – Кюстендил и за промяна 

на границите на обособената територия, обслужвана от „Кюстендилска вода“ 

ЕООД, гр. Кюстендил. 

 

Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Колеги, тъй като докладната е важна ще прочета проекта за решение. 
/чете проекта за решение към докладната записка приложена към Протокола / 
Като вносител искам да кажа няколко думи по самата докладна. От това, което с г-н Попов 
и доста колеги коментирахме, обследвахме, видяхме практиката на общини, които са 
напуснали. Оказа се, че възловото нещо е т.н обособена територия.  През 97 г. ние 
критикуваме Илиев и с право и аз и вие знаете становището на СДС за неговото управление 
и сме го казали публично преди месеци. Истина е, че той не може да управлява с тази цена 
на водата, а той не може и да я пипне, респ. ние, защото ние като членове на Асоциацията 
нямаме т.н обособена територия. Територията на община Дупница е част от асоциацията. 
На това основание КЕВР върна бизнес-плана на „В и К“-Дупница. Опасенията на Вергил и 
други колеги са, че това ще се случи отново ако Асоциацията гласува „против“ и не иска да 
ни освободи. 



Само, че Закона за водите дава право и на Асоциацията, обаче и на ОбС-ти да определят 
обособените територии. 
Трети казус. Водни оператори като Сапарева баня се водят микро оператори. За тях не е 
необходимо обособена територия. Какво се опитвам да ви кажа? 
На първо време наистина очакваме обструкции и затова ви молех толкова много за 
политическа воля и политически знак, който да дадеме единодушно, за да може в  
Асоциацията да си кажат“майната им тия като не искат нека се махат временно там да 
заминават“. Да не ни правят сакатлъци, защото ние също можеме „против“ и да не им мине 
техния бизнес-план. 
Така че то ще е битка и то голяма битка. От друга страна може пък КЕВР да се съгласи, че 
ние сме микро оператор територията на Дупница може да мине за микро територия. 
Варианти много. Става въпрос и за политика и за възможности и юридически действия. 
Имаме прецедент, има обжалвания паднали са в съда. Едно обаче е сигурно. Ако 
Кюстендилска вода искаха да се съобразят, защо не ни попитаха като определяха цената на 
водата. Защо не кажеха достойно и колегиално не може Дупница от 1,37 лв. да я направиме 
2,72. Ще я оставиме на 2,2 за да може дупничани колегите да обяснят на техните 
съграждани, да но не такъв рязък скок. Само, че никой не се отнася към нас колегиално. Аз 
никога от никого не съм крил…искате становището на кмета г-н Дангов. Обаче нито аз , 
нито г-н кмета искахме да даваме предварително становище именно, за да може всеки от 
вас да формира честно, обективно и информирано мнение. Направихме толкова много, 
всичко ви е казано, без една думичка да сме крили за разлика от министерството, които 
скриха от нас тези финансирани, които  уж нямало право да получат пък получиха разни 
общини. 
Всичко в България знаете как става от джипката ли е, от самолета ли е, Мая Манолова ли че 
го уреди. Всичко става. 
/обаждане от залата/ 
Фен съм на Мая, защото Мая е единствена чест и прави защото взе отношение по темата. 
Каза, че този закон ще се промени. 
Много ми е интересно да чуя становището на г-н Клечков, г-н Терзийски, на д-р 
Паризов…на Слави не ги знам, защото там е…куче влачи. Да чуя мнението на хората, 
които ще определят дневния ред на държавата по този толкова ясен казус. 
Пак ви казвам човешки вие поставяте разни неща като въпроси ама защо некой не попита 
Дупница. Защо некой не каза вие сте икономическия център, вие сте…културния, 
историческия център на тая област. Вие достойно влязохте в Асоциацията, вие нищо не 
получихте…кажете какво да правиме? Тук беше зам-министър, областен управител, кой ли 
не и нищо. Само някакви обещания. 
Сега ще ви кажа становището на СДС какво е. 
По това, което ви безпокои и нас ни безпокои. При най-черния вариант, който започна най-
вероятно още…първото нещо е ще ни върнат докладната областния управител…аз 
разчитам на групата на БСП, понеже сегашния областен е член на БСП да помогнете да не я 
върнат. Но ще я върне. След това ще тръгнеме на обжалвания и т.н., за да миниме към 
процедури в Асоциацията. Ние сме готови за тая битка. Може би цената на водата в 
Дупница няма да успееме да я вдигнеме сега до нова година. Това  обуславя да започнеме 
действия и нашето мнение е следното: Разбира се, че повече проблеми са свързани с 
мениджмънта и аз ви уверявам, че ще дам всичко от себе си като председател на съвета. 
Както едно време започваше работния ми ден във „В и К“ и сега ще започва във „В и К“. 
Вие ще имате пълна информация за това, какво се случва там. 
Второто нещо ще трябва да се вземе кредит. По  примера на Петрич и това вие ще решите г-
жа Китанова ще направи разчет колко имаме право…има една норма на МФ, че ние не 
може да имаме задължения повече от 5% от приходите там за колко време беше и т.н. 



Напомням ви, че община Дупница 8 години се стабилизира нищо, че тука сега 
управлението е такова, онакова…аз ще припомня безпътицата, липсата на финанси за 
елементарни неща. Една от причините водата да е в това състояние е точно тази. 
Всички вие знаете особено г-н Кацов най-добре общината вече може да си позволи малко 
сега, когато именно когато имаме нужда от пари за черни дни. Ето черните дни…можеме да 
вземеме кредит, който задължително ще бъде обвързан със задължения от „В и К“ да го 
връща или реализира по примера на болницата. Така са направили в Петрич. Кмета е прав, 
няма какво да се лъжеме. Дали общината ще вземе кредит или „В и К“ горе долу, то е един 
и също джоб. 
„в и К“ не разбраха нивото на което се намират.но нашето предложение е такова. Да видиме 
един размер на кредит напр. 1 000 000. Първото, което трябва да се направи и в града и в 
селата е да се направи едно проектиране, за да може неграмотни хора, които са кандидати 
за депутати, действащи съветници и бивши кметове да разберат малко от малко и да им 
просветне. Да зная във „В и К“, че тука има нужда от кран, там от тръба. Може да не 
смениме целия водопровод на Самораново. Може да сложиме 20 крана и 1 резервоар и да 
решиме проблема. Колкото и ди дразня, ще кажа че освен големите села има и малки. 
Ние нямаме вода в Делян. На нас ни пресъхна кладенеца. Не ние да го знаеме 5 човека и 
някой да се пляска по челото и ако не си седнете на масата ще ви отстраня от залата.  
Ние имаме проблем в Тополница. Кладенеца в Тополница пресъхна, това са двата 
кладенеца.имаме проблем в Грамаде. Да говориме ли за градските довеждащи водопроводи. 
Крайници няма резервоар. Може ли населено място без резервоар? Само, че казвам ви го 
като инженер, строител съвсем не е толкова тежко положението, колкото си мислите. Има 
много неща, които могат да се направят. Достатъчно е да има сериозен, силен и добър 
мениджмънт. 
Колкото и да ехидничите вие и затова сте в това положение господине, защото само 
се…колкото и да репликирате и говорите от зала вие не знаете една цифра и една дума. 
Мен ме е срам от такива като вас. Вие сте причината а не решението. 
Завършвам със следното. Не казвам, че ще се случи всичко. В крайна сметка ние сме част 
от тази държава. Не може тя да се държи с нас като мащеха. 
Това което искам да чуят гражданите. Ние не сме виновни, че Асоциацията не се състоя. Тя 
не се състоя, защото колегите от Сапарева баня не влязоха.тяхна си работа. Но, ние да 
платиме такава висока цена милиони левове и заради това нещо аз не съм съгласен и затова 
предлагам излизане от Асоциацията. 
Имате думата за изказвания. 
Г-н Севдин. 
 
Г-н Костадин Михайлов Севдин /МК „Движение заедно за промяна“/: 
Уважаеми г-н кмете,г-н председател, 
Колеги. 
Аз ще подкрепя докладната за прекратяване поради много простата причина. 
Когато нещо не работи, не върви и най-важното докарва хората до бедствено положение 
ние няма повече какво да разискваме. Мисля, че изгубихме прекалено много време, дадоха 
се достатъчно факти. Мисля, че беше излишно тази 2 часа и отгоре за политиканстване. 
Истината е, че в община Дупница много населени места са в бедствено положение. Ние 
трябва веднага да направим нещо. Да почнеме да решаваме проблемите а това няма да 
стане като разтегаме едни локуми и плашим хората какво ще ни кажат. Аз само мога да 
кажа едно като човек завършил такава специалност.европейските директиви, регламенти и 
решения са задължителни. Ние като страна членка на ЕС сме длъжни да ги изпълняваме.но, 
имаме основен проблем. Като членка нашия проблем е първо на национално ниво. Затова 
нещата не се получават. Ако беше толкова добре в т.н. национализиране ние всички бяхме 



да сме членове на тази водна асоциация. Явно нещата не работят, надяваме се следващите 
управляващи да решат проблема и вече тогава да се премине към това национализиране и 
нещата да почнат да се решават. Ние нямаме това време и затова трябва да излеземе от тази 
водна асоциация и да почнеме да решаваме проблемите. 
Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Благодаря. 
Г-н Георги Красимиров Градевски за изказване. 
Помнете този протокол ще се чете дълги години.  
 
Г-н Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/: 
Моето изказване е в посока на това, защо такава гореща тема не беше подложена на един 
референдум и жителите на община Дупница да си кажат мнението. Нито беше подложено 
на референдум 2016 г., когато е прието, нито сега се подлага на референдум, когато преди 
искахме да влеземе, сега пък не искаме. Тук оставаме с впечатлението, че не се 
интересуваме от мнението на хората.  
Идват едни управляващи ще влизаме, след това решават, че няма да влизаме а никой не 
пита хората. Това трябваше да стане с един референдум, хората да си кажат мнението и ние 
да уважиме тяхното решение. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Благодаря. 
Ще направя реплика, за да отговоря. 
Г-н Градевски, за да направиме референдум, не знам доколкото е известно…..първо аз се 
питам защо задавате само въпроси. Защо не предложите. Какво ви пречи да напишете една 
докладна и да искате местен референдум. 
Защо не предложих аз местен референдум? Мина ми през акъла. Защото, за да е законен 
местен референдум трябва да гласуват толкова хора, колкото са гласували на последните 
местни избори. 
Този местен референдум ще отнеме над 6 месеца, вкл. Голяма сума от общинския бюджет. 
Аз опасявайки се, че няма да гласуват повече от хората, които са гласували на последните 
местни избори. Предлагам, в крайна сметка ние сме избрани и пак ние след референдума 
ще трябва да вземеме това решение. 
Иначе съм съгласен с вас. Втори аргумент. Г-н Градевски асоциацията е на 29. Ние можем 
да си говорим много, но областния ще подпише с кюстендилска вода, защото ние нямаме 
25% …квота и на 1 юли кюстендилска вода ще е тук в Дупница. 
Аз го разбрах преди 1 месец, когато получих писмото от Асоциацията, когато бяхме 
уведомени, че идва Асоциацията. Тогава го разбрах и то от медиите. И вие можеше да го 
разберете. Никой не ме е канил и не ме е молил. Следа ги тия неща. Това е като нормален 
политик и съветник. 
Г-н Дангов за реплика. 
Аз не съм нито управляващ, нито опозиция. 
 
Г-н Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/: 
Какъв сте тогава? Не сте управляващ, какъв сте? 
Благодаря. 
Уважаеми г-н председател… 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 



Има думата 8 номер от БСП. 
Гласувайте за 8 номер. 
 
Г-н Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/: 
Първо, репликата ми е по начина на водене към вас г-н председател. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Репликата ви е към г-н Севдин. 
 
Г-н Първан Ангелов Дангов /КП „БСП за България“/: 
Не, по начина на водене. Вие там си лавирате с копчетата… 
Добре към г-н Севдин. 
Уважаеми г-н Севдин, защо не казахте, че краля слънце в лицето на тежкия председател, 
който стои на своя стол тежко говори без да се съобразява с времето. По тема, която е 
особено важна като най-знаещия. Нали г-н кмете трябваше да бягаме от политика а той 
казва нашето предложение на СДС, ние така смятаме, ние така решаваме. 
Вие ще останете в историята като 3 в 1- председател на ОбС, кмет и шев на „В и К“. 3 в 1. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Защото г-н Дангов в съвета има позиции на политическите партии.  
Това, че вече вие нямате партия не сме виновни ние. Много се извинявам. 
Нали вие можете сам като независим. 
Не лошо да изясните статута си в ОбС и да уведомите секретариата. 
Не знам как да ви обявявам г-н Дангов. 
Заповядайте г-н Градевски. 
 
 
Г-н Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/: 
Пожелахте да ви отговоря, защо не съм внесъл докладна като общ.съветник. 
Миналата година, забележете миналата година имаме входирано в деловодството питане, 
което досега не ни е отговорено. 
Аз се чудя за какво трябва да внасяме нещо, което не се отразява и несе допуска на 
разглеждане. Тука е кмета на Самораново, може да го питате него съвместно колко 
докладни има подадени и нито една не отразена. 
Ето го кмета. Извикайте го и го питайте. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Г-н Градевски, недейте. 
Извинете колежки има ли питане, което не е внесено. Каква докладна имате внесена г-н 
кмете? 
/ обаждане от залата/ 
Къде я внесохте? Къде внесохте докладните? 
/ обаждане от залата/ 
Това не са докладни до ОбС… 
 
Г-н Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/: 
Тука е риторично..ние казваме имахме питане. Г-н Хаздай даже на сесия попита какво стана 
с този отговор. Ние нямаме отговори…говориме като цяло за управлението. Към кмета 
запитване, към ОбС. Ние нямаме отговори. За какво да внасям? 
 



Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Г-н Раков за процедура. 
/ обаждане от залата/ 
Това ви беше отговорено… 
Г-н Раков процедура. 
 
Г-н Иван Миланов Раков /ПП „СДС“/ - Процедурно предложение: 
От 3 часа сме тука. Г-н Костадинов и г-н Дангов си водят разговори, които могат да ги 
водят и отвънка на кафето. 
Ние някои сме и заети хора. 3 часа обсъждаме едно и също. Не виждам нищо ново да 
обсъждаме. Дъвкаме една и съща тема. 
Затова от името на групата на СДС предлагам прекратяване на дебатите и преминаване към 
режим на гласуване. 
Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: Председател: 
Г-н Раков, водиме дебат, защото г-н Дангов не се яви на нито една среща. 
Тука в зала ние му обясняваме и той търси думичка да се хване…много те моля. 
Не си водиме диалог а учиме го, обучаваме го. 
Против съм прекратяването. 
 
Край на дебати 

Гласуване по процедурите: 

1. Прекратяване на разискванията 

Резултат от гласуването: 'за' - 17, 'против' - 3 и 'въздържали се' – 1 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 22, 'против' - 1 и 'въздържали се' – 2 
 

Общо гласували: "Броя" 

За 22 

Против 1 

Въздържали се 2 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Вергил Георгиев Кацов: За 
8. Виолета Генчева Инкьова: За 
9. Георги Василев Георгиев: За 



10. Георги Василев Градевски: За 
11. Георги Василев Наумов: Въздържал се 
12. Георги Красимиров Градевски: Въздържал се 
13. Димитър Василев Крекманов: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Иван Миланов Раков: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Лорета Методиева Николова: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Първан Ангелов Дангов: Против 
24. Станислав Христов Павлов: За 
25. Тодор Димитров Василев: За 

 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.15 и т.23 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация (ЗМСМА), чл.10в, т.7, чл.198а, ал.2, ал.3 и ал.5 във връзка с чл. 198е, 

ал.3 и ал.5 от Закона за водите (ЗВ) и чл.10, ал.1 от Правилника за организацията 

и дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация, Об.С прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

 

№  100 

     Общински съвет гр. Дупница на основание чл.21, ал.1, т.15 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл.10в, т.7, чл.198а, ал.2, ал.3 и 
ал.5 във връзка с чл. 198е, ал.3 и ал.5 от Закона за водите (ЗВ) и чл.10, ал.1 от 
Правилника за организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и 
канализация : 

1. Дава съгласие за предприемане на действия за промяна на границите на обособената 
територия, обслужвана от „Кюстендилска вода“ЕООД, гр.Кюстендил, чрез напускане и 
прекратяване на членството /отпадане/ на Община Дупница в  Асоциация по В и К-
Кюстендил. 

2. Дава съгласие за отправяне на искане до Председателя на Асоциация по В и К-
Кюстендил  за свикване на извънредно Общо събрание на Асоциация по В и К-
Кюстендил, което да се проведе при следния дневен ред: 



„т.1.Приемане на решение за промяна на границите на обособената територия, 
обслужвана от „Кюстендилска вода“ЕООД, гр.Кюстендил, чрез напускане и 
прекратяване на членството /отпадане/ на Община Дупница в  Асоциация по В и К-
Кюстендил.“ 

3. Възлага на Кмета на Община Дупница предприеме всички правни и фактически 
действия, необходими за изпълнение на настоящите решения 

  

Поради изчерпване на дневния ред в 12:55 часа, председателят закри 6 заседание 
на ОбС. 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБС:............................................................................ 

/инж. Костадин Костадинов/ 

 

ПРОТОКОЛИСТИ:............................................................................ 

1. /Вяра Бързачка - главен специалист "ООбС"/ 

............................................................................ 

 

2. /инж. Татяна Инджева - старши специалист "ООбС"/ 

 

 

 

 

 

 

 


